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دائمی  راه اندازی سکوهای  از  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
جدید عرضه لباس تا اردیبهشت ماه در سراسر کشور خبر داد 
و با تاکید بر اهمیت موضوع پوشش و عفاف و حجاب گفت: 
تاکنون در این زمینه کارگروه مدل و لباس تلاش های زیادی 

کرده اما توقعات خیلی بیشتر است.
وزارت  مدیران  شورای  جلسه  در  اسماعیلی  محمدمهدی   
فرهنگ و ارشاد اسلامی به تاثیر و کمک جریان های مردمی 
در راه اندازی سکوهای دائمی عرضه لباس اشاره کرد و افزود: 
این موضوع با کمک جریان های مردمی ممکن است. وی در 
پررنگ  نقش آفرینی  ضرورت  به  پوشش  حوزه  در  حال  عین 

کانون  مساجد و حوزه شورای فرهنگ عمومی تاکید کرد.
اسماعیلی همچنین با اشاره به جمع بندی اقدامات سال گذشته 
و برنامه های سال آینده اظهار داشت: برگزاری نمایشگاه قرآن 
خوبی  استقبال  چراکه  دارد  تقدیر  جای  فروردین  اول  روز  از 
این درحالی است که در  از آن صورت گرفت و  توسط مردم 

همه استان ها این نمایشگاه برگزار شد.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان اینکه همه سازو کارهای 

ما باید شفاف باشد، تصریح کرد: برگزاری نمایشگاه کتاب را 
در پیش داریم و باید به موضوع فلسطین و غزه و مظلومیت 
به  اشاره  با  ادامه  در  وی  شود.  پرداخته  ویژه  صورت  به  آنها 
تکالیف برنامه هفتم و بودجه سال ۱۴۰۳ و بازنگری در ساختار 
همکاری  با  خوبی  اتفاقات   ۱۴۰۳ بودجه  در  افزود:  فرهنگی 
دولت و مجلس رخ داد و در حال حاضر اصلاح بودجه فرهنگی 

انجام شده است.
اسماعیلی همچنین به تشریح اقدام های ویژه وزارت فرهنگ 
راه اندازی  درباره  و  پرداخت  جدید  سال  در  اسلامی  ارشاد  و 
بنیاد پویانمایی، شهر صنایع خلاق، سند موسیقی و راه اندازی 
بنیاد تئاتر ملی ایران در بهار سال جاری گفت: ما در ۲۰ روز 
نمایشگاه  و  رسانه ای ها، هنرمندان  در نشست   بار  گذشته سه 

قرآن میزبان رئیس جمهوری بودیم.
وزیر فرهنگ با تاکید بر اینکه وزارت فرهنگ اکنون به بهترین 
موقعیت از لحاظ زیرساختی رسیده است، گفت: انشالله امسال 
نیز پروژه های عمرانی هم در کنار سایر اقدامات به خوبی انجام 

شود.

مدیرکل دفتر پیش آگاهی و کنترل عوامل خسارت زا در سازمان حفظ 
نباتات کشور گفت: ۸۰۶ هزار هکتار مبارزه با بیماری های گندم تا کنون 
به مدت مشابه سال گذشته  در مزارع کشور صورت گرفته که نسبت 

افزایش نشان می دهد.
اکبر آهنگران با بیان اینکه از این سطح مبارزه، ۲۴۸ هزار هکتار فقط 
مربوط به بیماری زنگ زرد گندم است اظهار داشت: به دلیل مناسب 
شدن شرایط آب و هوایی و بارندگی های مناسب در اسفند و فروردین 
ماه سال زراعی جاری، بیماری های گندم و سطح مبارزه با آن افزایش 
چشمگیری داشته به طوری که در زمان مشابه سال زراعی گذشته ۲۸۰ 

هزار هکتار مبارزه با بیماری ها در سطح مزارع انجام شده بود.

مدیرکل دفتر پیش آگاهی و کنترل عوامل خسارت زا در سازمان حفظ 
نباتات کشور با اشاره به این که حدود ۵۵ عامل بیماری زا زراعت گندم 
را تحت تاثیر خود دارد، تصریح کرد: از این تعداد حدود ۲۰ مورد از جمله 
زنگ زرد گندم، جزو مهم ترین عوامل بیماری زا در زراعت گندم هستند.
آهنگران استفاده از رقم مقاوم گندم را یکی از راهکارهای اصولی برای 
کنترل زنگ زرد گندم عنوان کرد و گفت: در حال حاضر در کشور رقم 
درجات  می شود  کشت  که  ارقامی  و  نداریم  را  بیماری  این  به  مقاوم 

متفاوتی از متحمل یا حساسیت به زنگ زرد را دارند.
وی ادامه داد: در حوزه گیاهی در صورت فراهم بودن سه فاکتور میزبان 
حساس، عامل بیماری زا و شرایط اقلیمی مناسب، بیماری ایجاد می شود.

هزار   ۲۰۰ ساخت  ضرورت  از  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
واحد مسکن در بافت های فرسوده برای تحقق برنامه نهضت 
ملی مسکن در این بخش خبر داد و گفت: باید تا پایان امسال 
۱۵۰ هزار واحد نوسازی مردمی مسکن در بافت های ناکارآمد 

شهری به بهره برداری برسد.
کارکنان  با  هم اندیشی  نشست  دومین  در  آیینی«  »محمد 
تحقق  شیوه های  بررسی  موضوع  با  جدید  سال  در  شرکت 
شعار سال »جهش تولید با مشارکت مردم« افزود: سال ۱۴۰۳ 
سال پرکاری در حوزه بازآفرینی شهری محسوب می شود و با 
تلاش، همیاری و همدلی همه کارکنان شرکت امسال نسبت 

به سال گذشته توفیقات بیشتری بدست خواهیم آورد.
اینکه  به  اشاره  با  ایران  شهری  بازآفرینی  شرکت  مدیرعامل 
مجاهدت  لرزان  و  ناپایدار  مسکن های  نوسازی  برای  امسال 
مردم  ناپایدار  بناهای  نوسازی  در  گفت:  است،  نیاز  بیشتری 
این  در  مناسب  بسترهای  باید  و  دارند  جدی  و  اساس  نقش 

زمینه را فراهم کنیم.
بسیار  را  شهری  بازآفرینی  حوزه  در  ترویج  موضوع  وی، 
در  ابتکار و خلاقیت  داشت: چاره ای جز  اظهار  و  مهم خواند 
اطلاع رسانی در این زمینه نداریم و باید تلاش کنیم در حوزه 
پررنگ تر  پیش  از  بیش  و شهرداری ها  مردم  نقش  بازآفرینی 

شود.
اینکه  به  اشاره  با  ایران  شهری  بازآفرینی  شرکت  مدیرعامل 
امسال بنا به دستور وزیر راه و شهرسازی در هر ماه یک رویداد 
مسکنی در استان ها شاهد خواهیم بود، خاطرنشان کرد: در این 
زمینه حوزه بازآفرینی شهری نیز نقش فعال و حضور جدی در 

 این رویدادها خواهد داشت.
معاون وزیر راه و شهرسازی با اشاره اینکه در حوزه بازآفرینی 
شهری از مرحله پایش تا نظارت با حضور و توسط مردم است، 
مسکن  واحد  هزار   ۲۰۰ ساخت  عملیات  امسال  باید  افزود: 

و همچنین  زده شود  کلید  امسال  بازآفرینی شهری  در حوزه 
برروی  مشارکتی  مسکن  واحد  هزار   ۱۰ ساخت  دست کم 

املاک و اراضی شرکت آغاز خواهد شد.
پایان  به  درباره  ایران  شهری  بازآفرینی  شرکت  مدیرعامل 
رساندن عملیات اجرایی ۲۱۷ پروژه بازآفرینی شهری )خدمات 
زیربنایی و روبنایی( در سراسر کشور، گفت: در برنامه داریم با 
همت و تلاش بیشتر همه همکاران به ویژه بخش اجرایی و 
دبیرخانه ستاد ملی بازآفرینی شهری پایدار، همه این پروژه ها 
این  شود.  کشور  محلات  این  ساکن  مردم  تحویل  و  تکمیل 
امید  افتتاح ها موجبات رضایتمندی مردم می شود و نشاط و 

بین ساکنان محلات را در پی خواهد داشت.
آیینی از برگزاری همایش بزرگ حلقه های میانی )سرحلقه های 
گروه های جهادی( در اردیبهشت ماه امسال خبر داد و گفت: 
با برگزاری این همایش شبکه بازآفرینی شهری رسما شکل 
خواهد گرفت و تا پایان مهرماه امسال مانور یا پویش چهره به 
چهره با عناوین تشریح بسته های تشویقی، تسهیلات نوسازی 
بانکی، نحوه اخذ پروانه نوسازی در بافت های فرسوده، نحوه 
تجمیع با همسایگان و سازندگان و پایش و نظارت با محوریت 
دفتر مطالعات کاربردی و امور ترویجی شرکت برگزار خواهد 

شد.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

سکوهای دائمی جدید عرضه لباس تا اردیبهشت
 راه اندازی می شود

مدیرکل دفتر پیش آگاهی و کنترل عوامل خسارت زا در سازمان حفظ نباتات کشور :

مبارزه در سطح ۸۰۶ هزار هکتار با بیماری های گندم

معاون وزیر راه و شهرسازی:

۱۵۰ هزار واحد نوسازی شده در بافت های ناکارآمد شهری
 به بهره برداری می رسد



سرمقاله

حمله رژیم صهیونیستی به سفارت ایران در دمشق نشان  از هراس اسرائیل نسبت به سفر 
اخیر رهبران مقاومت فلسطین به تهران دارد.

سفر آقایان اسماعیل هنیه و زیاد نخاله، پیام بسیار واضحی برای رژیم صهیونیستی و آمریکا 
داشت و آن پیام این بود که مقاومت فلسطین، قصد امتیازدهی ندارد، درپی تداوم رویارویی 
با اسرائیل است و نمی خواهد در برابر فشار ها تسلیم شود. درواقع رهبران فلسطینی با این 
اقدام، نارضایتی خود را نسبت به قبول آتش بس موقت اعلام کردند.در چند هفته اخیر و 
قبل از سفر رهبران مقاومت فلسطین به تهران، فشار های بسیار زیادی را از سوی دولت های 
میانجی در جریان مذاکرات بین اسرائیل و حماس داشتیم. در این عرصه مصر و قطر بسیار 
تلاش می کردند تا به نیرو های حماس بقبولانند که در جریان گفت وگو ها راضی به دادن 
امتیازات بیشتر به رژیم صهیونیستی شوند. برابر با خبر ها، دولت های میانجی درصدد بودند 
تا شرایط را برای پذیرش حماس در قبال برقراری یک آتش بس موقت شش هفته ای مهیا 
از زندانیان  با تعدادی  آزاد و  از صهیونیست های دربند  نفر  ازای آن، حدود ۴۰  کنند و در 
فلسطینی تبادل شوند اما حماس موضع خود را در این زمینه به صورت قاطع اعلام کرد. 
برابر با نظر مقاومت فلسطین، جنگ غزه باید به اتمام برسد و متعاقب آن مذاکرات صورت 
گیرد.به نظر می رسد که در جریان عدم پذیرش شرایط مذاکرات و موضوع قبول برقراری 
و  نشد  امتیازات  دادن  به  حاضر  که  بود  ایران  تاثیرگذاری  درپی  موقت، حماس  آتش بس 
با  و  برود  دوم  موقت  آتش بس  پذیرش  زیربار  قطر  و  مصر  فشار های  به رغم  نمی خواهد 
سفر به تهران، حماس و نیرو های جهاد اسلامی این پیام روشن را به مصر، قطر و رژیم 
صهیونیستی دادند که اگر حتی دولت های میانجی فشاری را به مقاومت فلسطین بیاورند، 
ادامه  را  قبال  این  در  و سیاست خود  آنان حمایت می کند  از  اسلامی همچنان  جمهوری 
می دهد.از این رو، فضایی که برای موضوع مذاکرات و پذیرش آتش بس موقت شکل گرفته 
بود تا حدود زیادی کمرنگ شد و این حمله رژیم صهیونیستی پاسخی به مسأله تقویت 
تداوم  برای  خود  تلاش های  به  ایران  که  می رسد  نظر  به  بنابراین  است؛  مقاومت  جبهه 
یکپارچگی در بین اعضای جبهه مقاومت ادامه و نسبت به هرگونه امتیازدهی فلسطینی ها 

واکنش نشان می دهد.
البته بعد از حمله هفتم اکتبر و عملیات طوفان الاقصی، رژیم صهیونیستی درصدد انتقام گیری 
از دولت ها و جبهه مقاومت بود و در سراسر منطقه تلاش می کرد تا مواضع آنها را هدف 
قرار بدهد. ترور های قبلی که اسرائیلی ها انجام داده بودند نیز نشان دهنده همین موضوع 
بود و حاکی از آن که رژیم صهیونیستی قصد بازکردن مرز های جدیدی از جبهه های جنگی 
ندارد بلکه اقدامات تروریستی اسرائیل درواقع به معنای انتقام گیری از عملیات هفتم اکتبر 
است. البته طبیعتا حمله به سفارت یک کشور به معنای تقابل آشکارتری است که قطعا باید 
اقداماتی در این خصوص انجام شود و نمی توان انتظار داشت که این عمل بی پاسخ بماند. 
مضاف بر این، مواضعی که بعد از انجام این عمل تروریستی ازجمله از سوی وزیر خارجه 
کشورمان اتخاذ شده و همین طور برگزاری جلسه ویژه اعضای شورای امنیت سازمان ملل، 
حاکی از این است که جمهوری اسلامی می خواهد نسبت به این اقدام واکنش نشان دهد و 

نمی خواهد به راحتی از کنار این موضوع عبور کند.

عملی که بی پاسخ نمی ماند
منصور براتی / کارشناس حوزه روابط بین الملل
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اخبار  شماره ۲۱۴۶۱
دوشنبه
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میلیارد  یک  از  البرز  صادرات  گذشته  سال  گفت:  البرز  استاندار 
دلار عبور کرد و باید با چاره اندیشی و ارائه راهکار، بتوانیم این 

رقم را افزایش دهیم.
مجتبی عبداللهی در اولین جلسه قرارگاه جهش تولید با مشارکت 
مردم استان که در سالن شهدای دولت استانداری برگزار شد، با 
افزود:  رمضان،  مبارک  ماه  در  عبادات  و  طاعات  قبولی  آرزوی 
آنچه مشخص است، مردم نظام، انقلاب و ولایت فقیه را باور 

داشته و همواره مورد حمایت قرار می دهند.

سال  چند  مردم  معیشت  و  اقتصادی  مسائل  داد:  ادامه  وی 
معظم  مقام  منویات  طبق  سال  شعارهای  در  که  است  متوالی 
رهبری)مدظله العالی( مورد تاکید قرار گرفته به این دلیل که نیاز 

و مطالبه مردم است.
با  تولید  جهش  ویژه  قرارگاه  اندازی  راه  با  گفت:  عبداللهی 
برای  را  اجرایی  و  عملیاتی  اقداماتی  استان،  در  مردم  مشارکت 
صیانت از فرمان رهبری و تحقق شعار سال در دستور کار قرار 

خواهیم داشت.

هدف  قرارگاهی،  اقدامی  با  که  هستم  باور  این  بر  افزود:  وی 
می  تخصصی  کمیته های  قالب  در  بیشتری  سرعت  با  و  محور 
ابعاد مختلف شعار سال را مورد بررسی و تصمیم گیری  توانیم 

قرار دهیم.
استاندار البرز با بیان اینکه احیا واحدهای راکد تولیدی از جمله 
مواردی است که با جدیت در دستور کار قرار دارد، گفت: سال 
گذشته در این راستا رتبه نخست کشور را کسب کردیم و امسال 
نیز در تعاقب اهداف شعار سال ذیل کمیته مربوطه تصمیم سازی 

و اقدام خواهیم کرد.
وی با بیان اینکه البرز، استانی جذاب برای سرمایه گذاران است، 
افزود: باید چگونگی ورود مردم به ابعاد مختلف اقتصادی استان 

را احصا کرده و با اطلاع رسانی گسترده، مورد اجرا قرار دهیم.
عبداللهی افزود: سال گذشته صادرات البرز از یک میلیارد دلار 
عبور کرد و باید با چاره اندیشی و ارائه راهکار، بتوانیم این رقم 

را افزایش دهیم.
وی گفت: توجه ویژه به رشد و توسعه دانش بنیان ها، فناوری 
های نوین و استارت آپ ها از جمله موضوعات مهمی است که 

باید مد نظر این قرارگاه قرار گیرد.
این  ذیل  تعیین شده  گانه  افزود: کمیته های ۱۲  البرز  استاندار 
به  نشست  این  در  ولی  دارند  مشخصی  وظایف  شرح  قرارگاه، 

صورت کمی و کیفی مورد تبادل نظر قرار می گیرد.
وی گفت: طی هم اندیشی با مدیران استان در سریع ترین زمان 
ممکن در خصوص کمیته های مربوطه به تجمیع رسیده و احکام 

روسای کمیته ها صادر می شود.

استاندار البرز :

استان البرز برای سرمایه گذاران جذاب است

رییس سازمان امور اراضی :

برون سپاری فعالیت های غیرحاکمیتی 
امور اراضی در دستور کار است

رییس پلیس فتای البرز:

فطریه را به موسسه های معتبر 
پرداخت کنید

رییس سازمان امور اراضی گفت: برون سپاری وظایف و ماموریت های غیرحاکمیتی در 
حوزه امور اراضی و مدیریت زمین در دستور کار سازمان قرار دارد.

رضا افلاطونی، رئیس سازمان امور اراضی کشور در دیدار با رئیس سازمان نظام مهندسی 
کشاورزی و منابع طبیعی کشور با بیان اینکه برون سپاری وظایف و مأموریت های غیر 
حاکمیتی در حوزه امور اراضی و مدیریت زمین در دستور کار سازمان قرار دارد، گفت: 
و  حفظ  حوزه  در  امکانات  و  نیرو  محدودیت های  و  سپاری  برون  رویکرد  به  توجه  با 
یکپارچگی اراضی کشاورزی استفاده از ظرفیت های موجود در سازمان نظام مهندسی 

کشاورزی و منابع طبیعی در پیشبرد اهداف غیر حاکمیتی این سازمان ضروری است.
این  و  است  برخوردار  ویژه ای  اهمیت  از  آموزش  موضوع  رابطه  این  در  افزود:  وی 
ظرفیت در سازمان امور اراضی کشور وجود دارد تا از کارشناسان امور اراضی در آموزش 

همکاران سازمان نظام مهندسی و کشاورزی استفاده شود.
رئیس سازمان امور اراضی کشور اضافه کرد: این آمادگی در سازمان وجود دارد تا تمامی 
فعالیت های سازمان که جنبه تصدی گری دارد به سازمان نظام مهندسی کشاورزی و 

منابع طبیعی واگذار شود.  

 رییس پلیس فتای استان البرز گفت: مردم برای پرداخت فطریه و کفاره، فقط از طریق ارگان های 
ذیصلاح که توسط رسانه های رسمی اعلام شده، اقدام کنند.

 سرهنگ رسول جلیلیان با توجه به فرا رسیدن عید سعید فطر از کاربران خواست چنانچه قصد 
پرداخت فطریه و کفاره روزه خود در بستر فضای مجازی یا از طریق مؤسسه های خیریه را دارند 

نسبت به اصالت آنها اطمینان و سپس اقدام به پرداخت وجه کنند.
وی افزود: در این شرایط سو استفاده کنندگان با تبلیغات کاذب در فضای مجازی سعی در جلب 
اعتماد کاربران دارند تا از حساب های آنها برداشت غیرمجاز کنند. مردم برای پرداخت فطریه و 
اقدام کنند. اعلام شده،  ارگان های ذیصلاح که توسط رسانه های رسمی  از طریق  کفاره، فقط 
سرهنگ جلیلیان با تاکید بر ضرورت خودداری از پرداخت های اینترنتی در این گونه صفحات بیان 
کرد: افراد سودجو و کلاهبردار با ایجاد صفحات جعلی در شبکه های اجتماعی با عناوین فریبنده 

و قرار دادن شماره حساب و نشانی جعلی سعی در ترغیب و کلاهبرداری از کاربران را دارند.
جعلی  درگاه های  راه اندازی  با  کلاهبرداران  کرد:  خاطرنشان  البرز  استان  فتای  پلیس  رئیس 
ارائه شماره  با  ارگان های مورد اعتماد و  از عناوین دروغ وابسته به  با سوءاستفاده  )فیشینگ( و 

حساب جعلی، اقدام به برداشت های غیرمجاز از حساب کاربران می کنند.
وی یادآور شد: کاربران به ویژه در فضای مجازی چنانچه قصد کمک های انسان دوستانه را دارند 
به صفحه های معتبر مراجعه کنند تا گرفتار این کلاهبرداران نشوند. کاربران در صورت اطلاع 
از این گونه موارد بلافاصله مراتب را از طریق تماس با شماره تلفن ۰۹۳۸۰ به مرکز فوریت های 

سایبری پلیس فتا اعلام کنند.

مدیرکل هواشناسی استان البرز:

دو سامانه بارشی این هفته وارد البرز می شود
مدیرکل هواشناسی البرز گفت: این هفته دو سامانه بارشی وارد البرز می شود که سامانه 

دوم بارش های خوبی را در پی خواهد داشت.
از  اظهار کرد:  آبی جاری  استان در سال  بارش  به میزان  اشاره  با  بهاروند احمدی  آرش 
ابتدای سال آبی جاری تا کنون به طور میانگین حدود ۱۹۸.۲ میلی متر بارندگی در البرز 

داشته ایم.
میلیمتر کم  با ۶۶.۷  بلند مدت  میانگین  با  البرز در مقایسه  این مدت  ادامه داد:طی  وی 

بارشی مواجه بوده است.
مدیرکل هواشناسی البرز تصریح کرد: البته در مقایسه با سال آبی قبل، البرز ۱۰ میلیمتر 

افزایش بارش داشته است.
این مسئول با اشاره به اینکه این هفته شاهد دو سامانه بارشی به استان هستیم، گفت: 

امشب یک سامانه بارشی ضعیف وارد استان می شود که تا فردا ادامه دارد.
بهاروند احمدی تصریح کرد: سامانه دیگری آخر هفته )چهارشنبه ۲۲ فروردین( وارد استان 

می شود که بارش های خوبی را در مناطق مختلف استان در پی دارد.
از  هواشناسی  بینی  پیش  گفت:  هم  بهار  بارش های  میزان  بینی  پیش  به  اشاره  با  وی 

بارش های نرمال در سه ماهه اول سال خبر می دهد.
شهردار فردیس :

 برنامه  و اهداف سال گذشته تقریبا محقق شده است

شهردار فردیس گفت:  برنامه ریزی و  زمانبندی مناسب برای 
بهبود در روند  جذب اعتبارات عمرانی در حوزه های مختلف 

شهرداری ضروری است.
ریزی  برنامه  شورای  نشست  اولین  نژاد،  احمدی  محمدرضا   
مدیران شهرداری  و  با حضور شهردار  که  فردیس  شهرداری 
برگزار شد، ضمن تبریک فرا رسیدن سال جدید، از تلاش های 
مجموعه مدیریت شهری در جهت تحقق برنامه ها در سال 
گذشته  یکسال  عملکرد  امروز  کرد:  اظهار  و  قدردانی  گذشته 
مجموعه قابل مشاهده است و برآورد کلی نشان می دهد که 

برنامه  و اهداف سال گذشته تقریبا محقق شده است.
شده،  انجام  اقدامات  گزارش  به  توجه  با  اگرچه  افزود:  وی 
گرفته  قبولی  نمره  ها  برنامه  اجرای  در  شهرداری  مجموعه 
فاصله  هنوز  است،  مدنظر  آنچه  و  ها  ایده آل  با  اما  است، 

معناداری وجود دارد. 
شهردار فردیس با اشاره به جذب بالای اعتبارات عمرانی در 
مجموع عملکرد  ۱۴۰۲ شهرداری فردیس، از عملکرد ضعیف 
برخی حوزه های شهرداری در  جذب اعتبارات عمرانی  انتقاد 
کرد و افزود:  با توجه به اینکه بودجه با نظر واحدهای ذیربط 
تدوین و اصلاح شده و کمترین تغییر در سطح مدیران را در 
سال گذشته داشته ایم؛ ضعف در جذب اعتبارات عمرانی زیبنده 

شهرداری فردیس نیست.
بودن  ضعیف  خصوص  در  عارضه یابی  لزوم  بر  تاکید  با  وی 
جذب اعتبارات عمرانی در برخی حوزه های شهرداری فردیس، 
خاطر نشان کرد؛ در روزهای آتی طی جلساتی این امر علت 
رفع  ضمن  تا  شود  می  مطالبه  مربوطه  حوزه های  از  و  یابی 
موانع موجود، بتوانیم در این خصوص عملکرد بهتری را شاهد 
باشیم. احمدی نژاد با بیان اینکه جذب اعتبارات عمرانی تا ۱۵ 

عمرانی  اعتبار  کرد:جذب  تاکید  دارد،  فرصت  ماه  اردیبهشت 
از  ۹۰ درصد باشد و حوزه  باید بیش  در حوزه های مختلف 
هایی که درصد جذب آنها پایین تر است، مدیران مربوطه در 
فرصت باقیمانده باید برای بهبود عملکرد حوزه تحت مدیریت 
خود تلاش کنند. اگر موضوعی در سال ۱۴۰۲ انجام نشده و 
ابتر مانده، هیچ بهانه ای برای انجام نشدن آن درسال ۱۴۰۳ 

پذیرفته نیست.
وی در بخش دیگری از سخنانش به برنامه ریزی و زمانبندی 
گفت:  و  کرد  تاکید  عمرانی  های  پروژه  در خصوص  مناسب 
انتخاب مشاور،  مرحله عقد  فرآیند  بودن  زمانبر  به   توجه  با 
مناسبی  زمانبندی  صورتیکه   در  تشریفات،  انجام  و  قرارداد 
نباشد، فرصت اجرای پروژه ها در سال جاری از دست می رود.

شهردار فردیس پیش نیاز هر پروژه را اسناد مناقصه دانست و 
بر ضرورت امضای موافقت نامه های مشاور در همین روزهای 
ابتدایی سال تاکید کرد و گفت:  با توجه به طولانی شدن روند 
تشریفات، موافقت نامه های انتخاب مشاور  پس از فروردین ماه 
پذیرفته نیست، چون با توجه به طولانی شدن روند تشریفات، 

بودجه مربوطه فرصت جذب را از دست خواهد داد.

 سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج :

آتش سوزی کارگاه کابینت سازی و قطع گاز 
در برخی محله های کرج

 سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج اعلام کرد: براثر نشست گاز و آتش 
سوزی خساراتی به یک کارگاه کابینت سازی در مهرشهر کرج وارد شد.

به گزارش ایرنا ، مهدی سمیعی گفت : این حادثه غروب امروز در کارگاه کابینت سازی به مساحت 
۲۰۰ متر مربع در منطقه حسین آباد مهرشهر کرج رخ داد که تیم های امدادی از پنج ایستگاه آتش 

نشانی به محل حادثه اعزام شدند.
وی بیان کرد: با تلاش آتش نشانان این آتش سوزی مهار و از سرایت آتش به مکان های همجوار 

جلوگیری شد.
سمیعی گفت : در این حادثه به کسی آسیب وارد نشد .

همچنین تعدادی از ساکنان مهرشهر کرج در تماس تلفنی با ایرنا از قطعی گاز برخی محله های 
این منطقه همزمان با حادثه آتش سوزی خبر دادند که مدیرعامل شرکت گاز استان البرز گفت : به 
دلیل همجواری این آتش سوزی با علمک گاز برای جلوگیری از انفجار و گسترش حادثه ، گاز برخی 

محله های منطقه مهر شهر کرج قطع شده است.
کامران ایمانی فولادی افزود: گاز این محله ها پس از ایمن سازی محل حادثه آتش سوزی حسین 

آباد، بلافاصله وصل می شود.
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جامعه  شماره ۳۱۴۶۱
دوشنبه
۲0 فروردین ۱۴0۳ 

از  بخشی  باید  گفت:  مجلس  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو 
اینکه  نه  کنیم،  رسانی  روز  به  را  ندارند  کاربردی  که  قوانین 
به  باید  دوازدهم  مجلس  اولویت  کنیم.  تصویب  جدید  قانون 

روز رسانی قوانین موجود باشد.
حسن همتی عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی و 
عضو کمیسیون تلفیق برنامه هفتم مجلس شورای اسلامی در 
اظهار داشت:  تهران  رادیو  آباد«  برنامه »جنت  با  و گو  گفت 
رأی هایی که در مجلس دادم را با مطالعه و تحقیق دادم؛ اگر 

به گذشته بازگردم بازهم همین رأی ها را خواهم دادم.
بر  مبنی  برنامه  مجری  کارشناس  اظهارات  به  پاسخ  در  وی 
مقام  نوروزی  پیام  در  یازدهم  مجلس  می رسد  نظر  به  اینکه 
معظم رهبری مورد نقد قرار گرفته است دیدگاه شما در این 
خصوص چیست و مجلس تا چه میزان در مشکلات اقتصادی 
کشور سهیم بوده است، گفت: هر نهاد، سازمان و دولتی نقاط 
قبل  سال های  در  رهبری  معظم  مقام  دارد.  ضعف  و  قوت 
مجلس یازدهم را مجلس جوان، باسواد و انقلابی نامیدند؛ این 
لقب ها را تاکنون برای مجلس دیگری به کار نبردند. معتقدم 
مجلس  نمایندگان  درباره  رهبری  معظم  مقام  فرمایشات 
کشور  کلان  جریان های  در  ولی  است  دقیق  کاملًا  یازدهم 

مجلس به تنهایی تصمیم گیر نیست.
نماینده مردم شریف شهرستان های شاهین دژ و تکاب اذعان 
در خصوص  هفتم  ساله  پنج  برنامه  در  یازدهم  مجلس  کرد: 
و  کرد  پافشاری  دولت  برابر  در  بازنشستگان  حقوق  افزایش 

افزایش حقوق بازنشستگان را تصویب کرد.
شد:  یادآور  مجلس  هفتم  برنامه  تلفیق  کمیسیون  عضو 
متأسفانه در مجلس رود نظارت بر اجرای قانون دچار اشکال 
است. مجلس می تواند در صورت مشاهده عدم اجرای قانون 
طرح سوال و تذکر دادن است و راه دیگری ندارد این ابزارها 

کافی نیست.
باز  مجلس  به  مشکل  این  از  بخشی  افزود:  ادامه  در  همتی 
قوانین در مجلس  اعلام وصول رسمی  روند  می گردد، وقتی 
پس  را  خود  امضای  نمایندگان  از  عده ای  می شود  طولانی 

امضا  نباید  می دهند  رأی  اعتقاد  با  نمایندگان  اگر  می گیرند. 
خود را پس بگیرند.

وی بیان کرد: مشکل ما اجرای قانون است نه نبود قانون. باید 
رسانی  روز  به  را  ندارند  کاربردی  امروز  قوانین که  از  بخشی 
مجلس  اولویت  کنیم.  تصویب  جدید  قانون  اینکه  نه  کنیم 

دوازدهم باید به روز رسانی قوانین موجود باشد.
مجلس  در  ما  مشکلات  از  یکی  کرد:  تاکید  پایان  در  همتی 
این است که قوانین جدید را جزایی می کنیم و برای آن حبس 

و جزای نقدی تعیین می کنیم. باید راه های فساد را ببندیم.

عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس :

اولویت مجلس دوازدهم باید به روز رسانی 
قوانین باشد

 مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز :

۸۴ طرح صنایع دستی البرز به بانکها 
معرفی شدند

مدیر ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد البرز:

توزیع ۲ تن گوشت بین نیازمندان البرزی

مدیر مجتمع ندامتگاهی قزلحصار کرج :

آزادی ۷۱ زندانی از ندامتگاه قزلحصار

 مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان از معرفی ۸۴ طرح کارگاهی 
صنایع دستی این استان به بانکهای عامل خبر داد.

از محل  تسهیلات  ریال  میلیارد  ها ۷۲۷  این طرح  اندازی  راه  برای  رحیم خاکی گفت: 
تبصره ۱۸ اختصاص یافته است.

وی ادامه داد: پارسال نیز ۴۳۴ کارگاه خانگی صنایع دستی استان البرز برای دریافت ۵۰۹ 
میلیارد ریال تسهیلات معرفی نامه بانکی دریافت کردند.

مدیرکل میراث فرهنگی ، گردشگری و صنایع دستی البرز گفت: در این مدت حدود ۲ 
هزارو۴۰۰ نفر از ساکنان البرز آموزش های تخصصی صنایع دستی را به صورت رایگان 

فرا گرفتند.
خاکی افزود: در سال ۱۴۰۲ تعداد ۲ اثر صنایع دستی البرز در زمینه هنرهای مشبک منبت 
و سفال به عنوان آثار فاخر در کشور مورد تأیید قرار گرفت و همچنین ۱۱ اثر صنایع دستی 
در رشته های سفال و سرامیک، تولیدات چرمی دست دوز ، صنایع دستی فلزی، نازک کاری 

چوب، معرق چوب، مشبک منبت، سوزن دوزی بلوچ مهر اصالت ملی دریافت کردند.

مدیر ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد البرز اعلام کرد: همزمان با ماه مبارک 
رمضان دو تن گوشت گرم گوسفندی بین نیازمندان این استان توزیع شد.

حجت الاسلام کاظم شکری در جمع خبرنگاران اظهار کرد: این مقدار گوشت اهدایی 
استان  نیازمند  خانوارهای  اختیار  در  مساجد  هنری  فرهنگی  کانون های  محوریت  با 

البرز قرار گرفت.
است  الهی  و  ایمانی  رشد  به  توجه  فعالیت های مسجدی  کرد: خاستگاه  عنوان  وی 

که این مطلب با رسیدگی به نیازمندان و توجه به آحاد مردم می تواند محقق شود.
محرومیت  طرح  اجرای  در  البرز  )س(استان  خدیجه  موسسه حضرت  وی،  گفته  به 
زدایی و رسیدگی به مناطق کم برخوردار همواره پیشگام  بوده و در این  راه با شبکه 
کانون های فرهنگی هنری مساجد برای شناسایی خانوارهای نیازمند همراه و همگام  

است.
عنوان  با  جدید  کرد: سال  خاطرنشان  البرز  مساجد  فرهنگی  های  کانون  ستاد  دبیر 
تمامی  است  ضروری  این رو  از  شده  گذاری  نام  مردمی  مشارکت  با  تولید  جهش 

برنامه های فرهنگی با رویکرد این نکته برنامه ریزی و اجرا شود.

آزادی ۷۱ زندانی در ماه مبارک رمضان  از  ندامتگاهی قزلحصار کرج  مدیر مجتمع 
خبر داد.

مبارک  ماه  با  آن  تقارن  و  نو  سال  با شروع  همزمان  کرد:  اظهار  عزیزی  کرم  اله   
رمضان یک هزار و ۱۳۱ زندانی واجد شرایط مجتمع ندامتگاهی قزلحصار مشمول 
ملاحظه قضایی مانند اعزام به مرخصی شدند که از مجموع آنها ۷۱ نفر به آغوش 

خانواده های خود بازگشتند.
وی اضافه کرد: افراد واجد شرایط در راستای اجرای سیاست های سازمانی مبنی بر 

کاهش جمعیت کیفری از زندان آزاد شدند.
عزیزی استفاده از ظرفیت های قانونی از جمله مرخصی، مرخصی پایان حبس و آزادی 

مشروط را از ابزارهای قانونی کاهش جمعیت کیفری عنوان کرد.

مدیرعامل شرکت آبفا استان البرز :

میزان برداشت از آبهای سطحی البرز
 هفت درصد افزایش یافت

مدیرعامل شرکت آبفا استان البرز اعلام کرد: با تکمیل تعدادی از پروژه های عمرانی ، 
میزان برداشت از آبهای سطحی این استان هفت درصد افزایش یافت.

حمیدرضا نامداری گفت : سال گذشته میزان برداشت از ۲ سد کرج و طالقان برای استان 
البرز ۲۵ درصد بود که اکنون به ۳۲ درصد رسیده است.

وی ادامه داد: در مقابل نیز میزان برداشت از آب های زیرزمینی از ۷۵ درصد به ۶۸ درصد 
کاهش یافته است.

نامداری گفت: تلاش ها براین است تا با بهره برداری از تصفیه خانه شماره سه کرج و 
برای  افزایش و درمقابل زمینه  آبهای سطحی  از  برداشت  ، میزان  سایر تصفیه خانه ها 

ذخیره سازی آبهای زیر زمینی استان فراهم شود.
وی بیان کرد: اکنون ۲ هزارو۵۰۰ لیتر در ثانیه از آب سدهای استان البرز برای مصرف 

شرب این استان برداشت می شود.
مدیرعامل شرکت آبفا البرز خاطر نشان کرد: در زمان حاضر تصفیه خانه شماره سه کرج به 
عنوان یکی از پروژه های بزرگ ملی استان البرز با ۳۵ درصد پیشرفت فیزیکی در دست 

ساخت و تکمیل قرار دارد.

سرپرست شرکت گاز البرز :

حوادث گاز خانگی البرز در سال 
۱۴۰۲، ۴۲ درصد کاهش داشت 

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج :

افزایش ۴۵ درصدی کرایه تاکسی 
در کرج

سرپرست شرکت گاز البرز از کاهش ۴۲ درصدی حوادث مشترکین خانگی در سال ۱۴۰۲ 
نسبت به سال ۱۴۰۱ خبر داد.

کامران ایمانی فولادی اظهار کرد: با آموزش هایی که شرکت گاز استان البرز در مدارس 
میان دانش آموزان داشته حوادث مشترکین خانگی در سال ۱۴۰۲ نسبت به سال ۱۴۰۱ 

کاهش ۴۲ درصدی داشته است.
ایمانی فولادی با تاکید بر کاهش حوادث مشترکین خانگی مطرح کرد: با بررسی سوابق 
که  مناطقی  مدیریت مصرف  راستای  در  تا  رسیدیم  نتیجه  این  به  گذشته  سال های  در 
به تازگی گازرسانی شده، مناطق آسیب پذیر و مراکز آموزشی نزدیک به محل حوادث 
مشترکین در استراتژی آموزشی شرکت گاز استان البرز قرار گرفته و اولویت بندی شوند.

قالب  در  مدارس  آموزشی  برنامه  نفر ساعت   ۴ و  راستا ۱۴ هزار  این  در  بیان کرد:  وی 
حضوری و مجازی در سال ۱۴۰۲ برای ۶ هزار و ۹۷۰ دانش آموز اجرا شده است.

سرپرست شرکت گاز استان البرز ادامه داد: کارشناسان این شرکت از آموزش های برخط 
مجازی درسامانه شاد نیز غفلت نکرده اند به طوری که ویدئوهای آموزشی این شرکت در 

فضای مجازی بیش از ۱۰.۶k  مورد بازدید قرار گرفته است.
ایمانی فولادی تاکید کرد: در نتیجه این آموزش و با داشتن استراتژی آموزشی توانستیم 

کاهش ۴۲ درصدی حوادث مشترکان خانگی را در سال ۱۴۰۲ رقم بزنیم.

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج گفت: برای امسال نرخ 
کرایه تاکسی درون شهری در کرج ۴۵ درصد، کرایه اتوبوس درون شهری ۳۰ درصد و 

کرایه اتوبوس برون شهری منتهی به تهران ۵۰ درصد افزایش یافت.
حسین مهاجری اظهار کرد: کرایه انواع تاکسی های درون شهری در سال جاری ۴۵ درصد 

افزایش یافته است.
وی ادامه داد: در نرخ های تصویب شده فعلی، موارد فنی و عوامل تاثیرگذار بر نرخ، بررسی 
و ارزیابی شد و همچون سال گذشته، نظرات رؤسای خطوط، رانندگان و کارشناسان نیز 

دریافت شد.
وی افزود: برچسب نرخ های کرایه در انواع کاربری تاکسی خطی و گردشی تهیه شده در 
حال توزیع در بین تاکسیرانان است و تمام تاکسیرانان موظف به نصب آن و دریافت مبلغ 

کرایه طبق تعرفه هستند.
این مسئول در پاسخ به میزان افزایش کرایه اتوبوس ها هم توضیح داد: امسال نرخ کرایه 
اتوبوس های درون شهری ۳۰ درصد و اتوبوس های برون شهری منتهی به تهران ۵۰ 

درصد افزایش یافته است.
گرفتن  نظر  در  بر  علاوه  است  شده  تلاش  نرخ ها  این  افزایش  در  کرد:  ابراز  مهاجری 

تاکسی داران، مردم نیز تحت فشار قرار نگیرند.

مدیرکل مراقبت و توانمندسازی کودکان و نوجوانان سازمان بهزیستی کشور :

کاهش معنادار تعداد کودکان شیرخوارگاه ها برای نخستین بار
نوجوانان  و  کودکان  توانمندسازی  و  مراقبت  مدیرکل 
تعداد  معنادار  کاهش  از  کشور  بهزیستی  سازمان 
کودکان شیرخوارگاه های سراسر کشور برای نخستین 

بار در پایان اسفند سال ۱۴۰۲ خبر داد.
سعید بابایی مدیرکل مراقبت و توانمندسازی کودکان و 
نوجوانان سازمان بهزیستی کشور با بیان اینکه در پایان 
اسفندماه سال گذشته، ۶۱۲ کودک در شیرخوارگاه های 
داشتند،  حضور  کشور  سراسر  در  بهزیستی  سازمان 
در  کودک  میزان  بیشترین  آمار  این  اساس  بر  گفت: 
فارس،  استان  ولیعصر)عج(  حضرت  شیرخوارگاه های 

شبیر  شیرخوارگاه  کرمان،  استان  مادر  شیرخوارگاه 
و  تهران  استان  آمنه)س(  حضرت  شیرخوارگاه  و 

شیرخوارگاه امام علی)ع( استان البرز بوده است.
 ۱۲۰۰ تعداد   ۱۴۰۰ سال  آغاز  در  اینکه  اعلام  با  وی 
داشته اند،  حضور  کشور  شیرخوارگاه های  در  کودک 
گفت: از دلایل کاهش این آمار می توان به مددکاری 
خانواده  به  کودکان  واگذاری  یا  بازپیوند  برای  فعال 
خویشاوندان، تسهیل در امر فرزندخواندگی و راه اندازی 

طرح خانواده میزبان اشاره کرد.
به طور مثال، تعداد کودکان در شیرخوارگاه های استان 

تهران در آغاز سال ۱۴۰۰ حدود ۲۵۰ کودک بود که 
در پایان سال ۱۴۰۲ به زیر ۱۰۰ کودک کاهش یافته 

است.
بهزیستی  سازمان  هدف  که  این  به  اشاره  با  بابایی   
تعیین تکلیف همه کودکان ورودی به شیرخوارگاه ها و 
در مرحله نخست در زیر ۶ماه و در مرحله بعدی در زیر 
۳ماه است، افزود: نکته مهم دیگر این است که از این 
از ۵۰ درصد کودکان حال حاضر مقیم  بیش  نیز  آمار 
شیرخوارگاه ها  وارد  که  است  ۳ماه  زیر  شیرخوارگاه ها 
شده اند که نشان از تحرک مددکاری در مراکز را دارد.
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اروزنامه

آذربایجان  دارایی  و  اقتصادی  امور  مدیرکل  و  وزیر  نماینده 
شرقی از رشد سرمایه گذاری خارجی در این استان در سال 
۱۴۰۲ خبرداد و گفت: سال گذشته ۶۱.۴۷ میلیون دلار سرمایه 

گذاری خارجی برای ۱۳ طرح جذب شد.
 واقف بهروزی در جمع خبرنگاران اظهار کرد: سرمایه گذاری 
خارجی یکی از ارکان مهم توسعه و پیشرفت است از این رو 
از اهداف مهم در توسعه  این مقوله، یکی  به  نگاه تخصصی 

اقتصادی آذربایجان شرقی به شمار می رود.
با  اطلس سرمایه گذاری  پیاده سازی  و  داد: طراحی  ادامه  وی 
هدایت  هدف  با  مکانی  اطلاعات  لایه های  اشتراک گذاری 
مدیریت  و  جذب  هوشمندسازی  همچنین  و  سرمایه گذار 
گذشته  سال  در  که  بود  اقداماتی  جمله  از  سرمایه گذاری، 
خدمات  مرکز  رئیس  یافت.نایب  انجام  استان  توسعه  برای 
 ۱۰ شناسایی  کرد:  اضافه  آذربایجان شرقی،  سرمایه گذاری 

کشاورزی،  صنعت،  حوزه های  در  سرمایه گذاری  فرصت 
گردشگری، خدمات و درج آن ها در بانک اطلاعاتی سازمان 
ایران به منظور  اقتصادی و فنی  سرمایه گذاری و کمک های 
در  که  بود  اقداماتی  دیگر  از  آن ها،  بین المللی  بازاریابی 
طرح های  کرد:  خاطرنشان  شد.بهروزی  انجام   ۱۴۰۲ سال 
سرمایه گذاری خارجی پس از شناسایی و شروع، مورد نظارت 
اجرای  بر  نظارت  مورد   ۴۴۱ رو  این  از  می گیرد،  قرار  هم 
سرمایه گذاران  امور  به  رسیدگی  و  سرمایه گذاری  طرح های 
داخلی و خارجی از طریق برگزاری جلسات و انجام مکاتبات با 

دستگاه های استانی و ملی انجام یافته است.
اینکه  بیان  با  آذربایجان شرقی  در  اقتصاد  وزیر  نماینده 
اولویت  در  با کشورهای همسایه  اقتصادی  دیپلماسی  تقویت 
دارایی  و  اقتصادی  امور  کل  اداره  گفت:  دارد،  قرار  استان 
معرفی  و  بین المللی  بازاریابی  منظور  به  آذربایجان شرقی 
جذب  هدف  با  همچنین  و  استان  اقتصادی  ظرفیت های 
دیپلماسی  تقویت  صدد  در  استان،  در  خارجی  سرمایه گذاری 
در  و  است  و  بوده  منطقه  و  همسایه  کشورهای  با  اقتصادی 
همین راستا و در سال ۱۴۰۲، اعزام هیئت های اقتصادی به 
هیئت   ۶ پذیرش  و  تاتارستان(  )جمهوری  روسیه  فدراسیون 
در  که  بود  اقداماتی  از جمله  مختلف  از کشورهای  اقتصادی 
گرفته  انجام  منطقه  کشورهای  با  اقتصادی  مناسبات  زمینه 

است.

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی آذربایجان شرقی :

سرمایه گذاری خارجی یکی از 
ارکان پیشرفت است

مسئول بسیج هنرمندان سپاه عاشورا:

 بیش از ۹۰ برنامه در هفته هنر انقلاب در 

آذربایجان شرقی اجرا می شود
انقلاب در  برنامه در هفته هنر  از ۹۰  مسئول بسیج هنرمندان سپاه عاشورا گفت: بیش 

آذربایجان شرقی اجرا می شود.
حامد شب خیز گفت وگو با خبرنگاران، افزود: این برنامه ها به مناسبت سالروز شهادت سید 
انقلاب و سالروز تأسیس  آغاز هفته هنر  آوینی و  شهیدان اهل قلم شهید سید مرتضی 
سازمان بسیج هنرمندان و روز قشر بسیج هنرمندان در هفته هنر انقلاب در سطح استان 

و کانون های بسیج هنرمندان شهرستان ها برگزار خواهد شد.
انقلابی خود همه ساله در کنار  ادامه داد: بسیج هنرمندان بر حسب وظیفه ذاتی و  وی 
سایر نهادهای فرهنگی و هنری استان بخصوص حوزه هنری استان که دبیری هفته هنر 
انقلاب نیز با این نهاد می باشد اقدام به اجرای برنامه های متنوع هنری در سطح استان 
با  انجام شده  برنامه های  اکثر  استان  اینکه در سطح مرکز  می کند.شب خیز اضافه کرد: 
حوزه هنری استان مشترک است، ولی در سطح شهرستان های استان اجرای برنامه های 
هفته هنر انقلاب با کانون های بسیج هنرمندان می باشد که تنهاترین مرکز، در حوزه هنر 

ارزشی و انقلابی محسوب می شود.
ادارات شهرستان  با همکاری سایر  فعالیت های چشم گیری  وی گفت: بسیج هنرمندان 
بخصوص ادارات فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان انجام می دهد و هیأت های اندیشه 
انقلابی استان و شهرستان و  ارزشی و  از هنرمندان  ورزی بسیج هنرمندان که متشکل 
نخبگان هنری است برنامه های متنوعی را با توجه به مسائل بومی محلی شهرستان برنامه 

ریزی و انجام می دهند.
آموزش و در گام های بعدی سازماندهی در گروهای مختلف ادبی و هنری نسبت به علاقه 
اعضا و در نهایت تولید محتوا و جریان سازی هنر ارزشی و انقلابی در سطح شهرستان ها 

عنوان کرد.
با  آذربایجان شرقی  کانون هایی شهرستانی  و  استان  مرکزی  سازمان  اینکه  بیان  با  وی 
توجه به ظرفیت بالای هنری استان تا حدودی به این اهداف رسیده است، اظهار داشت: 
تا رسیدن به هدف نهایی نیز راه طولانی دارد که با حمایت ها و همکاری سایر نهادهای 
که  عالیه  اهداف  به  شهرستان  هنرمندان  بسیج  کانون های  تلاش  و  هنری  و  فرهنگی 

اعتلای هنر ارزشی و انقلابی در سطح جامعه می باشد خواهد رسید.
مسئول بسیج هنرمندان استان برگزاری جشن هنر انقلاب و تجلیل از هنرمندان فعال و 
پیشکسوتان در شهرستان، دیدار با خانواده شهدای هنرمند شهرستان و غبار روبی و عطر 
افشانی مزار شهدا، برگزاری یادواره های شهدای هنرمند در شهرستان، دیدار هنرمندان با 
امامان جمعه، فرمانداران و فرماندهان سپاه شهرستان ها، برگزاری نمایشگاه و کارگاه های 
برگزاری  شهرستان ها،  سطح  در  شعر  و  ادبی  محافل  برگزاری  دستی،  صنایع  و  هنری 
و  شهرستان  پیشکسوت  هنرمندان  با  دیدار  تبیین،  جهاد  و  افزایی  بصیرت  نشست های 

چندین برنامه هنری در هفته هنر انقلاب را از عناوین برنامه های این هفته برشمرد.
شب خیز همچنین اعلام کرد: برنامه شاخصی نیز در سال ۱۴۰۳ برگزار خواهد شد که 
برنامه ای ابتکاری و در سطح کشور برای اولین بار برگزار خواهد شد که بر اساس تصمیم 
عاشورا،  سپاه  اجتماعی  فرهنگی  قرارگاه  و  استان  هنرمندان  بسیج  ورزی  اندیشه  هیأت 
سازمان بسیج هنرمندان از سال ۱۴۰۳ اقدام به معرفی »هنرمند بسیجی« با عنوان جایزه 

هنری و ادبی »آقا مهدی« خواهد کرد.
وی افزود: این انتخاب بر اساس فعالیت های هنرمندان بسیجی در سطح بین المللی، ملی 
و استانی و شهرستانی و تأثیر گذاری آنها و جریان سازی هنر ارزشی و انقلابی در سطح 
جامعه خواهد بود و چهره هنری بسیج بر اساس ضوابط و شرایط خاصی که اعلام خواهد 

شد انتخاب و تجلیل خواهد شد.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری آذربایجان غربی :

بهره برداری از محصولات مرتعی و جنگلی
 در آذربایجان غربی ممنوع است

و  بهره برداری  هرگونه  گفت:  آذربایجان غربی  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل 
فروش محصولات مرتعی و جنگلی به طور کلی ممنوع و غیرقانونی است.

از جمله  و جنگلی  مرتعی  از محصولات  بهره برداری  افزود: هرگونه  قائمی  سیدنبی 
و  کوهی  های  قارچ  انواع  آویشن،  موسیر،  کوراد،  لوشه،  مندی،  ریواس،  کنگر، 
مرتعی)دنبالان(، گل آقا، شنگ و نظایر آنها ممنوع بوده و با متخلفان برخورد می شود.
وی اضافه کرد: هرگونه بهره برداری و برداشت با اخذ مجوز از اداره کل منابع طبیعی 
وآبخیزداری استان در قالب طرح مصوب با اولویت دارندگان پروانه چرای دام و بهره 

برداران عرفی مطابق قوانین و مقررات مجاز است.
وی ادامه داد: در صورت مشاهده هر گونه برداشت، حمل، خرید و فروش و معامله 
بدون اخذ مجوزهای لازمه طبق قوانین و مقررات محموله به عنوان کالای قاچاق به 
نفع دولت توقیف و متخلفان توسط ماموران یگان حفاظت به مراجع قضایی معرفی 
خواهند شد. مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری آذربایجان غربی اظهار کرد: برداشت 
و بهره برداری گیاهان دارویی و خوراکی مجاز مشروط در حد عرف مصارف خانوار 

روستایی ساکن در محل بلامانع است.
به کارگیری  با  استان  طبیعی  عرصه های  در  مرتب  زنی  گشت  اینکه  بیان  با  قائمی 
نیروهای یگان برای جلوگیری از تخریب و تصرف اراضی ملی در دست اجراست، 
مراتع  و  طبیعی  منابع  از  حفاظت  امر  در  استان  در  حفاظتی  نیروی  نفر   ۱۰۷ گفت: 
مشغول به کار هستند و اقداماتی که در سال گذشته داشتند در زمینه مدیریت چرا و 

دام و حفاظت از اراضی ملی چشمگیر بود.
آذربایجان غربی ۲ میلیون و ۷۵۰ هزار هکتار عرصه ملی دارد که از این میزان ۱۰۱ 

هزار هکتار جنگل و بقیه مرتع است.

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی :

آب ۳۸ روستای شهرستان مرند
 امسال پایدار می شود

شهردار تبریز :

غرب تبریز در
 مسیر توسعه است

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی با بیان اینکه ۳۸ روستای شهرستان مرند 
دارای تنش آبی هستند، گفت: عملیات آبرسانی پایدار به این روستاها و رفع تنش آبی در آنها 

امسال عملیاتی می شود.
محمد خانی اظهار کرد: شهرستان مرند ۱۰۷ روستا دارد که ۶۹ روستا در وضعیت آبی سفید، 

چهار روستا در وضعیت زرد و ۳۴ روستا در وضعیت قرمز آبی قرار دارند.
وی ادامه داد: برای رفع مشکل آب روستاهایی که در وضعیت زرد و قرمز هستند و تامین 
منابع مالی برای آبرسانی به آنها از محل محرومیت زدایی، اعتبارات استانی و داخلی استفاده 
خواهیم کرد.خانی افزود: ۱۷ روستا شامل گلین قیه، هرزند عتیق، لیوار بالا، بابره علیا، بابره 
سفلی، مهرام، ساری تثه، النجق، اویندین، دارانداش، زمهریر، سیدلو، کوه ناب، باغلار ارلان، 
ارسی، جامع بزرگ و تازه کند آخوند از محل انعقاد تفاهم نامه)مرحله دوم اعتبارات محرومیت 
زدایی( آبرسانی می شوند.وی گفت: هفت روستا شامل یالقوز آغاج، سیوان، قراجه فیض اله، 
ارسی، جامع بزرگ، هرزندات و یکانات از محل اعتبارات استانی و ۱۴ روستا شامل لیوار چرچر، 
سرخه، هرزند عتیق، بابره، یام، باروج، ساری قیه، کراب، ضرغان، دیزج قربان، بنگین، دولت 

آباد و هوچقان از محل اعتبارات داخلی آبرسانی خواهند شد.
وی خاطرنشان کرد: عملیات اجرایی آبرسانی به این روستاها در روزهای آینده آغاز می شود تا 
این روستاها نیز به آب سالم و پایدار دسترسی داشته باشند. آبرسانی به روستاهای آذربایجان 
شرقی در قالب طرح جهاد آبرسانی و در ۲ فاز در حال انجام است که با اتمام این طرح ۴۱۱ 

روستای استان به آب پایدار دسترسی خواهند داشت.
پایدار  و  سالم  آشامیدنی  آب  از  روستا   ۲۳۳ دوم  مرحله  در  و  روستا   ۱۷۸ نخست  مرحله  در 
برخوردار می شوند و با اجرای این طرح ها، تعداد روستاهای دارای تنش آبی استان که تا پایان 

سال ۱۴۰۰ حدود ۷۰۰ روستا بود به کمتر از ۳۰۰ روستا کاهش می یابد.

شهردار تبریز گفت: در بودجه سال جاری ۱۰ هزار میلیارد ریال برای اجرای طرح های توسعه و 
عمران شهری در غرب این شهر اختصاص یافته است و در مسیر توسعه قرار دارد.

یعقوب هوشیار در حاشیه بازدید از پروژه های شهرداری منطقه ۶ تبریز در محله قراملک افزود: ۷۰ 
درصد از این اعتبار مربوط به بودجه عمرانی و اجرای پروژه های حوزه  حمل و نقل و افزایش سرانه 

های شهری در اولویت توسعه این منطقه است.
وی با اشاره به اهمیت توسعه غرب تبریز و اجرای پروژه های عمرانی در منطقه ۶، اظهار کرد: 
رویکرد شهرداری توسعه جریان خدمات محله ای به مناطق کم برخوردار است و برهمین اساس 

تقاطع غیرهمسطح قراملک و چند پروژه عمرانی دیگر در این منطقه اجرا می شود.
شهردار تبریز گفت: عملیات عمرانی مجموعه ورزشی شهید بهشتی در غرب تبریز با هدف توجه 
روزافزون به سلامت شهروندان و افزایش سرانه های ورزشی بی وقفه ادامه دارد و تا ۲ هفته آینده 

به بهره برداری می رسد.
این مسیرگشایی، خیابان های  داد:  ادامه  به مسیرگشایی خیابان های صنعتگران،  اشاره  با  هوشیار، 
صنعتگران و مایان را به یکدیگر متصل می کند و فاز نخست آن ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

وی با بیان اینکه با اتمام این پروژه بار ترافیکی در معابر غرب شهر کاهش می یابد، یادآور شد: فاز 
نخست خط۲ قطارشهری تبریز نیز در حوزه استحفاظی شهرداری منطقه ۶ آغاز و با بهره برداری از 

این پروژه، منطقه قراملک به بازار تبریز متصل می شود.
شهردار تبریز با بیان اینکه مذاکراتی با مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان جهت تسریع در 
دفع  برای  منطقه۶ مکلف شد  است، گفت: شهرداری  انجام شده  فاضلاب  توسعه شبکه  عملیات 

آب های سطحی کوی ابوذر قراملک، ۲ چاه جذب حفر کند.
هوشیار، با تاکید بر تسریع در عملیات عمرانی دسترسی کوی ابوذر به پارک صنعت قراملک، افزود: 

توسعه غرب تبریز با اجرای پروژه های عمرانی و ترافیکی در این منطقه شتاب می گیرد.

 مدیر ستاد دیه آذربایجان شرقی :

جمع آوری ۳۵۵ میلیارد ریال کمک به زندانیان جرایم غیرعمد در جشن گلریزان تبریز
جریان  در  کرد:  اعلام  شرقی  آذربایجان  دیه  ستاد  مدیر   
برگزاری جشن گلریزان شب گذشته در تبریز ۳۵۵ میلیارد 

ریال برای آزادی زندانیان غیرعمد جمع آوری شد.
رسول تقی پور با قدردانی از حضور و استقبال قبل توجه 
مردم نوع دوست، خیر و مؤمن کلانشهر تبریز از برگزاری 
بیست و یکمین جشن گلریزان، افزود: در این جشن مردمی 
پایین ترین میزان کمک مبلغ یکصد هزار ریال و بیشترین 
مبلغ نیز ۵۰ میلیارد ریال برای آزادی زندانیان غیرعمد اهدا 

شد.وی با بیان اینکه هم اکنون تعداد ۲۵۰ نفر از زندانیان 
و  کمک  انتظار  چشم  شرقی  آذربایجان  غیرعمد  جرایم 
مساعدت های مالی مردم برای آزادی هستند، میزان بدهی 
و  اعلام  ریال  میلیارد  هزار  چهار  را  زندانیان  از  تعداد  این 
زمینه  ریال،  میلیارد   ۴۰۰ تامین  صورت  در  کرد:  اضافه 

آزادی این تعداد از زندانیان فراهم می شود.
نقی پور از آزادی تعداد ۷۰۰ نفر از زندانیان جرایم غیرعمد 
بدهی  داد و گفت:  آذربایجان شرقی در سال گذشته خبر 

بالغ بر هشت هزار و ۲۴۰ میلیارد ریال بود که  افراد  این 
تعداد  این  آزادی  برای  ستاد دیه استان ۳۸۰ میلیارد ریال 

پرداخت کرد.
تبریز  پتروشیمی  تالار  بیست و یکمین جشن گلریزان در 
و با حضور اقشار مختلف، خیران و نیز امام جمعه تبریز ، 
، رئیس کل دادگستری، رئیس  آذربایجان شرقی  استاندار 
و  آذربایجان شرقی  دادستان  امناء ستاد دیه کشور،  هیات 

برخی دیگر از مسئولین استان برگزار شد.
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جامعه  میهنآ۵ ن00مار

اروزنامه

مساجد  فرهنگی هنری  کانون های  ستاد هماهنگی  مدیر 
زنجان از تشکیل باشگاه های کتابخوانی کودک و نوجوان 

در ۱۲ باب کتابخانه مساجد این استان خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، محسن اسلامی گفت: تشکیل 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  سوی  از  کتابخوانی  باشگاه های 
برای  کتابخوانی  ترویج  و  گسترش  راستای  در  اسلامی 
ایران  سراسر  روستایی  و  شهری  نوجوانان  و  کودکان 

طراحی و برنامه ریزی شده است.
وی از تشکیل باشگاه های کتابخوانی کودک و نوجوان در 
داد و گفت:  استان زنجان خبر  باب کتابخانه مساجد   ۱۲
کتابخوانی  مهارت های  افزایش  راستای  در  طرح  این 

کودکان و نوجوانان اجرا می شود.
به گفته اسلامی، باشگاه های کتابخوانی کودک و نوجوان 
با هدف کمک به افزایش مهارت های کتابخوانی کودکان 
و  نوسازی  مسیر  از  فروشی ها  کتاب  تقویت  نوجوانان،  و 
فروشی ها  کتاب  با  نوجوانان  و  کودکان  رابطه  بهسازی 
قلم و کودکان  اهالی  بین  ارتباط  برقراری  شهر و روستا، 
و نوجوانان کتابخوان، کمک به گسترش، تبلیغ و معرفی 
مربیان  توانمندسازی  و  حمایت  مفید،  و  کتاب های خوب 
رقابتی  ایجاد  و  مهارتی  آموزش های  ارائه  با  باشگاه ها 
تشکیل  برتر  باشگاه های  و  کتابخوانان  تشویق  و  سازنده 

می شود.
داد:  ادامه  زنجان  استان  مساجد  کانون های  ستاد  مدیر 
کارگاه های آموزشی با هدف آموزش شیوه های مربیگری 

و راه اندازی باشگاه ها برای افراد علاقمند و واجد صلاحیت 
در این طرح پیش بینی شده است.

اسلامی اضافه کرد: مربیان باشگاه های کتابخوانی در این 
نوین  و  استاندارد  روش های  با  آشنایی  کارگاه ها علاوه بر 
ترویج کتابخوانی با معیارهای انتخاب کتاب مناسب برای 
جمعی  خواندن  مختلف  شیوه های  نوجوانان،  و  کودکان 
بر  کارگاهی،  از شیوه  استفاده  و  کتاب  درباره  و گفت وگو 
چگونگی راه اندازی و اداره باشگاه های کتابخوانی کودک 

و نوجوان نیز مسلط می شوند.
باشگاه های  جام  دوره  ششمین  در  شرکت  افزود:  وی 

به  و  مرحله  چند  طی  نوجوان  و  کودک  کتابخوانی 
نخست  مرحله  در  و  است  امکان پذیر  مجازی  صورت 
باید  کتابخوانی  باشگاه  راه اندازی  و  ثبت  متقاضی  مربیان 
http://www. نشانی  به  جشنواره  سامانه  به  مراجعه  با 

tarvijeketab.ir ثبت نام اولیه خود را انجام دهند.
متقاضی  مربیان  نام  ثبت  مهلت  آخرین  است،  گفتنی 
شرکت در جام باشگاه های کتابخوانی کودک و نوجوان در 
سامانه مذکور ۳۱ فروردین ماه ۱۴۰۳ است و فرایند ثبت 
باشگاه و رقابت در دوره ششم جام از نیمه اردیبهشت ماه 

۱۴۰۳ آغاز می شود.

مدیر ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مساجد زنجان:

تشکیل باشگاه های کتابخوانی کودک و نوجوان 
در ۱۲ باب کتابخانه مساجد

معاون راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای قزوین  :

ترمیم جاده های روستایی قزوین نیازمند اعتبارات 
استانی است

معاون راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای قزوین گفت: خط کشی، نصب علایم و 
لکه گیری مسیرهای روستایی با توجه به کمبود اعتبارات بر اساس اولویت ها انجام می شود و برای 

انجام تمام مسیرها نیازمند اعتبارات استانی هستیم.
فتاح آسیابی اظهار کرد: لکه گیری جاده روستایی قزوین - الموت به خصوص در منطقه کورانه به 
صورت مستمر درحال انجام است و سال گذشته از کیلومتر ۲۵ به بعد این اقدامات انجام شد که قرار 

است در سال جاری تا قبل از کیلومتر ۲۵ نیز عملیاتی شود.
وی اضافه کرد: در جاده ضیاء آباد - نیکویه - آب ترش سال گذشته یک بخش هایی تحت روکش 
آسفالت قرار گرفت و طرح هایی نیز هم اکنون درحال اجرا است، اما در بیشتر مسیرها با توجه به 

کمبود اعتبارات استانی بر اساس اولویت ها اقدام خواهیم کرد.
آسیابی تاکید کرد: عملیات راهداری جاده های صالی و فرعی استان بر عهده اداره کل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای قرار دارد و تمامی اقدامتی مثل تعریض جاده جزو عملیات راهسازی بوده و از 

طریق شرکت متولی پیگیری می شود.
این مسوول بیان کرد: طول مسیر ضیاء آباد - نیکویه - خرمدشت ۵۷ کیلومتر است که ۹ کیلومتر 
آن سال گذشته تحت عملیات عمرانی قرار گرفت و برای مابقی آن نیز در طول سال جاری برنامه 

ریزی شده است.
آسیابی خاطرنشان کرد: برای بحث خط کشی مسیرهای فرعی از طریق اعتبارات استانی می توانیم 

دامنه خدمت رسانی را افزایش داده و برای شهروندان امکاناتی بهتری را فراهم سازیم.
گفتنی است، بیش از ۵ هزار کیلومتر از راه های استان قزوین مربوط به روستاها بوده که ۲ هزار و 
۵۰۰ کیلومتر آن آسفالت شده، ۸۰۰ کیلومتر نیازمند به بهسازی و روکش دارد و یک هزار و ۵۰۰ 

کیلومتر نیازمند آسفالت است.

 شماره ۱۴۴۲
دوشنبه
۷ اسفند ۱۴0۲ 

فرمانده انتظامی استان قزوین :

کشف بیش از یک تن شکلات قاچاق در قزوین

 مدیرکل ثبت احوال قزوین :

آمار ولادت در قزوین ۱.۷ درصد کاهش داشت

رئیس مرکز ارزشیابی و تضمین کیفیت نظام آموزش و پرورش:

 سابقه تحصیلی دانش آموزان بر اساس نمرات 

خردادماه ثبت می شود

فرمانده انتظامی استان قزوین از کشف یک تن و ۵۱۸ کیلوگرم شکلات خارجی قاچاق و توقیف یک 
دستگاه خودرو در عوارضی قزوین - زنجان خبر داد.

امداد  یگان  مأموران  قاچاق،  شوم  پدیده  با  مبارزه  راستای  در  اظهارکرد:  ابراهیمی  علی  سردار 
شهرستان قزوین حین کنترل خودروهای عبوری در عوارضی قزوین- زنجان به یک دستگاه خودرو 

مشکوک شده و برای بررسی بیشتر دستور توقف آن را صادر کردند.
بنا بر اعلام روابط عمومی نیروی انتظامی استان قزوین، وی افزود: مأموران در بازرسی از این خودرو، 
یک تن و ۵۱۸ کیلوگرم شکلات خارجی قاچاق که فاقد هر گونه مجوز گمرکی بود، کشف و یک 

نفر را در این خصوص دستگیر کردند.
فرمانده انتظامی استان با بیان اینکه ارزش تقریبی کالای کشف شده برابر نظر کارشناسان حدود ۵ 
میلیارد ریال برآورد شده است، خاطرنشان کرد: متهم با تشکیل پرونده مقدماتی به مراجع قضایی 

معرفی شد.
ابراهیمی گفت: مبارزه با قاچاق یکی از اولویت های مأموریتی پلیس بوده و شهروندان در صورت 

اطلاع از هر گونه فعالیت غیرقانونی، مراتب را از طریق تلفن ۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.

 مدیرکل ثبت احوال قزوین گفت: ۱۴ هزار و ۳۷ ولادت سال گذشته در استان قزوین به ثبت رسید 
که نسبت به مدت مابه سال قبل ۱.۷ درصد کاهش داشته است.

علیرضا افسری تصریح کرد: آمار وفات ثبت شده در همین مدت هشت هزار و ۸۰۶ مورد بوده که 
نسبت به مدت مشابه سال قبل ۲۹ درصد افزایش داشته است.

وی اضافه کرد: بیشترین نامگذاری در سال گذشته برای پسران امیرعلی، علی، امیرحسین، آیهان، 
شاهان، آراد، امیرعباس، محمدحسین، آریا و ماهان بوده و در میان دختران نیز فاطمه، زهرا، ماهلین، 

رستا، پناه، دلوین، نورا، هانا، آیسان و دلسا بیشترین  فراوانی را به خود اختصاص داده است.
افسری همچنین نسبت جنسی حاصل از ثبت ولادت در سال گذشته را ۱۰۷ عنوان کرد و یادآور 
شد: در مقابل ۱۰۰ واقعه ولادت ثبت شده دختر، حدود ۱۰۷ ولادت پسر به ثبت رسیده که این 

شاخص در سال قبل ۱۰۶ بود.
این مسوول همچنین خاطرنشان کرد: به طور متوسط در سال گذشته در هر ماه یک هزار و ۱۷۰ 
کودک متولد شدند و بیشتر ولادت ها در مرداد ماه به تعداد یک هزار و ۳۱۶ تولد و کمترین آن در 
اردیبهشت ماه به تعداد یک هزار و ۵۴ تولد را نشان می دهد.. مدیرکل ثبت احوال قزوین همچنین 
درباره آمار ازدواج و طلاق استان نیز بیان کرد: میزان ازدواج ها در این بازه زمانی به تعداد هفت هزار 
و ۷۶ عدد با کاهش ۱۳.۲ درصدی همراه بوده و طلاق های ثبت شده نیز با تعدد سه هزار و ۴۷۳ 

به میزان ۲.۷ درصد افزایش داشته است.

رئیس مرکز ارزشیابی و تضمین کیفیت نظام آموزش و پرورش گفت: دانش آموزان پایه دوازدهم، 
توجه داشته باشند نمره ای که در هر درس در خردادماه تولید می کنند، ملاک ایجاد سابقه تحصیلی 

آنها خواهد بود.
محسن زراعی در شورای آموزش و پرورش استان زنجان، افزود: پیش از این یک اشکال در نظام 
آموزشی وجود داشت به گونه ای که دانش آموزان در نظام آموزش عمومی مشغول به تحصیل بودند 
اما سنجش آنان توسط نظام دیگری صورت می گرفت.وی با بیان اینکه این موضوع موجب شده 
بود دانش آموزان پایه دوازدهم و دوره دوم متوسطه از کتاب فاصله بگیرند، اضافه کرد: این دانش 
آموزان در کلاس های کنکور و یا مهارتی تست زنی شرکت می کردند که این موضوع به عنوان 
مساله شناسی مد نظر قرار گرفت.این مسوول با بیان اینکه با اعلام شورای عالی انقلاب فرهنگی 
برای تقویت نظام آموزشی، تاثیر سابقه تحصیلی مورد تایید قرار گرفت، ادامه داد: این کار مهم با 
برگزاری آزمون نهایی در خرداد سال گذشته انجام شد.زارعی افزود: این مهم، یک فرصت بزرگ 

برای دانش آموزان است در حالیکه مدارس دولتی در این زمینه وضعیت خوبی ندارند.
وی با بیان اینکه در آزمون سراسری ۱۴۰۳ نیز مبنای ۵۰ درصد تاثیر قطعی معدل فقط برای پایه 
به  نهایی  دوره  در  امتحانات  تصحیح  آموزشی  عدالت  برقراری  داشت:برای  اظهار  است،  دوازدهم 
صورت الکترونیکی است و از طرفی اجرای آزمون در استان زنجان نیازمند حمایت های مسوولان 
به  تا سال ۱۴۰۷،  آزمون  استاندارد  مراکز  ریزی،  برنامه  داد: طبق  ادامه  است.این مسوول  استانی 

صورت تمام الکترونیک فعالیت خواهند کرد و استفاده از کاغذ در آنها حذف خواهد شد.
زارعی در خصوص پرداخت حق الزحمه دست اندکاران نیز افزود: بودجه مستقلی وجود نداشت که 

در این رابطه تقویت آن مورد توجه قرار گرفت.

مدیرکل میراث فرهنگی قزوین :

مرمت مقبره علمای دینی در محوطه 
چهارانبیا به طاق ها رسید

 مدیر کل دامپزشکی قزوین :

۷۱۳ هزار دوز واکسن نیوکاسل 
توزیع شده است

مرمت  پروژه  گفت:  قزوین  استان  صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  مدیرکل 
آرامگاه علمای دینی در محوطه بقعه چهارانبیا، پس از پاکسازی و خواناسازی در مرحله 

مرمت طاق ها قرار دارد.
 علیرضا خزائلی با اشاره به روند مرمت بنای چهار انبیا اظهار کرد: به دنبال ریزش طاق های 
آرامگاه تعدادی از علمای نامدار دینی در محوطه چهارانبیا، عملیات مرمت این بخش از 
بقعه اسفندماه سال گذشته آغاز شد که پس از طی مرحله پاکسازی و خواناسازی، مرمت 

و استحکام بخشی طاق ها در حال انجام است.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی استان با ارائه توضیحاتی در خصوص 
پیشینه تاریخی بقعه چهارانبیا و بخشی از آنکه در دست مرمت قرار دارد اظهار کرد: بقعه 
پیغمبریه در جانب شرقی خیابان پیغمبریه و جنب مدرسه و مسجد پیغمبریه در غرب کاخ 
چهل ستون واقع شده و تاریخ ساخت آن مربوط به دوران صفویه است که در ادوار بعدی 

بازسازی و تکمیل شده است.
خزائلی افزود: در جانب شمال غربی این آستان و در زیر زمین، دهلیزی کهن قرار دارد که 
علمای نامداری از تاریخ تشیع در آن آرمیده اند و خیابان پیغمبریه بر روی بخشی از بنای 
این مقبره قرار دارد، آیت اله الهیان تنکابنی، میرزا مسعود شیخ الاسلامی، ملاعلی طارمی، 

شیخ احمد عزیزی و ... از جمله این علما هستند.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی استان یادآور شد: با ریزش طاق های 
این بنا به دلیل فرسودگی در اسفندماه سال گذشته، عملیات مرمت آن در دستورکار قرار 
گرفت و اولین اقدامی که انجام شد استحکام بخشی اولیه بنا با استفاده از چوب بست و 

تیرهای چوبی بود.
او افزود: پس از آن جلساتی با حضور مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان و شهرداری 
قزوین برگزار و با هماهنگی و تقسیم کار بین دستگاه ها، خاک روی سقف مقبره برچیده 
سازه  یک  ایجاد  نیز  پایانی  مرحله  و  داریم  قرار  طاق ها  مرمت  مرحله  در  اکنون  و  شد 

مستحکم برای عبور ترافیک خیابان پیغمبریه خواهد بود.
خزائلی با اشاره به زمان بندی و پروسه در نظر گرفته شده برای مرمت این بنا اظهار کرد: 
متأسفانه اجرای این پروژه سبب انسداد بخشی از عرض خیابان و ایجاد نارضایتی برای 
دارند  مشارکت  پروژه  این  در  متعددی  دستگاه های  که  دلیل  این  به  و  شده  شهروندان 
نمی توانم زمان مشخصی را اعلام کنم ولی این اداره کل در تلاش است تا در کوتاه ترین 
زمان ممکن وظایف خود را انجام دهد تا بار دیگر شاه حضور زائرین و گردشگران در این 

بنای ارزشمند تاریخی و مذهبی باشیم.

روی  بر  گذشته  سال  استان  این  مرجع  آزمایشگاه  گفت:  قزوین  دامپزشکی  کل  مدیر   
نمونه های دریافتی از قزوین و سایر استان های کشور ۶ هزار و ۵۰۰ آزمایش انجام داد.

مهدی جلوخانی اظهار کرد: آزمایشگاه کنترل کیفی مواد غذایی با منشاء دامی یکی از 
قطب های مهم آزمایشگاهی محسوب می شود که دارای قسمت های مختلف تشخیص 
نیز  تعطیل  ایام  در  و  روز  شبانه  به صورت  و  بوده  ها  بیماری  تشخیص  برای  مولکولی 

خدمات ارایه می دهد.
وی ادامه داد: سه هزار و ۴۴۹ مورد آزمایش کشت میکروبی و میکروبیولوژی بر روی 
خوراک دام و طیور، یک هزار و ۹۹۷ آزمایش بر روی آنالایز خوراک دام و طیور، شیر و 
آب، ۶۶۵ مورد آزمایش PCR )تشخیص مولکولی( بر نمونه های مرضی طیور، آبزیان و 
تشخیص نوع گوشت مصرفی شهروندان و همچنین ۲۸۷ مورد آزمایش تشخیص سموم 

بیولوژیک )آفلاتوکسین ها( بر خوراک دام و طیور، در سال گذشته صورت گرفت.
جلوخانی همچنین به اجرای برنامه های پیشگیری و کنترل بیماری نیوکاسل در جمعیت 
طیور روستایی و تولیدی اشاره کرد و گفت: واکسن بیماری نیوکاسل به صورت رایگان و 
برای جمعیت طیور بومی از سوی ادارات دامپزشکی شهرستان ها در سه مرحله توزیع شد.
به گفته این مسوول، ۷۱۳ هزار دوز واکسن نیوکاسل از نوع آشامیدنی و مقاوم به حرارت 
در همین مدت به صورت رایگان برای جمعیت طیور بومی با اولویت روستاهای اطراف 

مزارع مهم صنعتی طیور توزیع شده است.
مدیرکل دامپزشکی قزوین تاکید کرد:  انجام برنامه واکسیناسیون باعث کاهش انتقال و 
انتشار ویروس بیماری نیوکاسل از مخازن طبیعی به واحدهای صنعتی شده و در نهایت به 
کاهش کانون های این بیماری در واحدها و کمک به تولید و معیشت روستاییان می شود.

اداره در سال  این  توانمندسازی کارکنان  برنامه های آموزشی و  وی در خصوص اجرای 
گذشته بیان کرد: ۳۳۸ کلاس آموزشی - ترویجی توسط ادارات دامپزشکی در روستاها، 
علمی  سطح  ارتقاء  برای  طیور  و  دام  کشتارگاه های  و  صنعتی  و  سنتی  دامداری های 

بهره برداران، دامداران، روستاییان و بانوان روستایی انجام شد.
 ۱۷ تخصصی،  و  شغلی  آموزشی  دوره های  درصد   ۶۶ اجرای  کرد:  خاطرنشان  جلوخانی 
درصد دوره های آموزشی مدیریتی و ۱۷ درصد دوره های آموزشی عمومی از دیگر اقدامات 
مدیرکل  است.  ساعت   ۷۸ میان  این  در  مدیران  آموزشی  سرانه  که  بوده  گذشت  سال 
دامپزشکی استان قزوین خاطرنشان کرد: بهبود منابع انسانی تنها با آموزش های فنی و 
تخصصی حاصل نمی شود، بلکه باید از روش های متعدد به توسعه کارکنان پرداخت و این 
مهم با اعمال مدیریت استراتژیک در قلمرو مدیریت منابع انسانی امکان پذیر نخواهد بود.



میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

اقتصاد  شماره ۶۱۴۶۱
دوشنبه
۲0 فروردین ۱۴0۳ 

 روزنامه آرمان میهن گرافیک

چگونه حساسیت های فصلی را 
قبل از خواب تسکین دهیم؟

دوش آب گرم 
بگیرید

قبل از خواب 
دوش آب گرم 

بگیرید

استفاده از ماسک 
در فضاهای بیرون 

از خانه

وسایلی را که 
امکان کپک زدگی 

دارند تمیز کنید

شستشو روتختی 
و ملافه حداقل 
هفته ای یکبار 

مصرف زنجبیل 
زردچوبه، آب سیب 

طبیعی و اسفناج

 از حریره بادام و 
سوپ جو استفاده 

کنید

شستشوی مجاری 
بینی با محلول آب 

و نمک
پرهیز از روشن 

کردن عود و دوری 
از دود سیگار

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت البرز خبر داد؛

عملیاتی شدن ۸۷ درصد مصوبات کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید البرز
در  گفت:  البرز  استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  مدیرکل 
طول یک سال گذشته بیش از ۸۷ درصد مصوبات کارگروه 
تسهیل و رفع موانع تولید با همکاری دستگاه های مسوول 

عملیاتی شده اند.
کارگروه  ساله  یک  عملکرد  خصوص  در  انصاری  محمد 
تسهیل و رفع موانع تولید استان البرز گفت: طی این مدت و 
در ۱۱۹ جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید البرز ۴۳۶ 
تعداد  این  از  که  شده  صادر  مصوبه   ۴۶۱ و  مطرح  پرونده 
۳۳۳ مصوبه مربوط به موضوعات مالی، تسهیلات و مسائل 

بانکی بوده است.

وی عنوان کرد: در طول یک سال گذشته از ۴۶۱ مصوبه 
۴۰۳ مورد یعنی بیش از ۸۷ درصد مصوبات این کارگروه با 
همکاری دستگاه های مسؤول عملیاتی شده اند که بالاتر از 
متوسط کشوری است و ۵۸ مصوبه نیز در دست اقدام است.

کرد:  مطرح  البرز  استان  تجارت  و  معدن  مدیرکل صنعت، 
در مجموع بالغ بر ۵۰ درصد از مصوبات کارگروه تسهیل و 
رفع موانع تولید به بخش بانکی و تأمین نقدینگی مورد نیاز 
واحدها از محل تسهیلات رونق تولید اختصاص داشته است.
انصاری افزود: همچنین ۲۷ مصوبه مربوط به امور مالیاتی، 
۳۹ مصوبه مربوط به تأمین اجتماعی و ۱۶۲ مصوبه مربوط 

به دستگاه های خدمت رسان همچون ادارات محیط زیست، 
گمرک، منابع طبیعی، شهرداری ها و ... است.

اعتبارسنجی مشتریان شبکه  مورد  در  مرکزی  بانک  معاون 
میزان  و  مالی  شمول  اساس  بر  امر  این  گفت:  بانکی 
استفاده  اخص  طور  به  و  مالی  خدمات  از  مردم  بهره مندی 
از خدمات بانکداری الکترونیک مورد بررسی است. در حال 
حاضر به گواه بانک جهانی ایران در زمینه استفاده از خدمات 
دنیا  در  سرآمد  کشورهای  جزء  ایران  الکترونیک  بانکداری 
الکترونیکی  تسهیلات  ارائه  زمینه  در  اما  می رود؛  شمار  به 

کشورمان دارای رتبه خوبی نیست.
دسترسی  تسهیل  مرکزی  بانک  برنامه  داد:  ادامه  وی 
نظام  نیازمند  این  و  است  خرد  تسهیلات  به  جامعه  آحاد 
و...  ضامن  به  نیاز  بدون  بتوانند  افراد  تا  است  اعتبارسنجی 
به تسهیلات خرد دسترسی داشته باشند و همچنین ریسک 

نکول وام بانک ها نیز کاهش یابد؛ چرا که عدم بازپرداخت 
اقساط از عوامل افزایش ریسک اعتباری افراد است، بنابراین 
مشتریان تلاش می کنند اقساط وام خود را به موقع پرداخت 
کنند. محرمیان گفت: نظام اعتبارسنجی که طراحی شده بر 
مبنای هوش مصنوعی است و اطلاعات را از منابع اطلاعاتی 
مختلف مانند سازمان امور مالیاتی، وزارت رفاه، قوه قضائیه 
پلیس راهنمایی و رانندگی و... جمع آوری می کند و در اوایل 
سال جاری این مدل عملیاتی خواهد شد و به افزایش رتبه 

اعتبارسنجی برای دریافت خدمات بانکی ارائه می شود.
الکترونیکی  وثیقه  مورد  در  بانک  نوین  فناوری های  معاون 
وثیقه  کرد،  خاطرنشان  نیز  تسهیلات  دریافت  برای 
الکترونیکی در حال حاضر هم اجرا می شود و در سال جاری 

دریافت تسهیلات با توثیق الکترونیکی با شمولیت بیشتری 
انجام خواهد شد .

اسکان  و  املاک  سامانه  از  استفاده  امکان  مورد  در  وی 
بیان کرد:  بانک،  احراز هویت محل سکونت مشتری  برای 
در مرحله اول برای صدور دسته چک، احراز هویت با ثبت 
ثبت  تراکنش  ثبت  مورد  در  می شود،  انجام  سامانه  این  در 
کارت بانکی در سامانه شاپرک به صورت هشدار برای احراز 

سکونت نیز عملیاتی شده است.
بانک  نظارتی  سامانه های  تقویت  و  ارتقا  محرمیان،  مهران 
مرکزی در راستای انجام وظایف اصلی خودش یعنی کنترل 
تورم را از مهم ترین اقدامات حوزه فناوری های نوین در سال 
بانک  تورم،  کنترل  برای  داشت:  اظهار  و  برشمرد   ۱۴۰۲
بانک هاست و  نقدینگی توسط  نیازمند کنترل خلق  مرکزی 
می برد  بهره  متنوعی  نظارتی  سامانه های  از  زمینه  این  در 
از  مرکزی  بانک  سامانه ها،  این  ارتقا  با   ۱۴۰۲ سال  در  که 
خلق  روند  و  بانک ها  بر  نظارت  برای  آنها  نظارتی  ظرفیت 

پول بهره برد.
معاون بانک مرکزی افزود: از آثار استفاده این سامانه ها در 
کنار برنامه ها و سیاست های بخش های نظارتی و اقتصادی 
بانک مرکزی می توان به کنترل خلق نقدینگی در محدوده 
هدفگذاری شده اشاره کرد که در نهایت به روند کاهنده نرخ 

تورم نیز منجر شد.
وی همچنین از بهره گیری از سامانه های نوین بانک مرکزی 
جلوگیری  و  قمار  شبکه  تراکنش های  با  برخط  مقابله  برای 
دیجیتال  ریال  آزمایشی  راه اندازی  و  بانکی  جرایم  سایر  از 
نوین  فناوری های  حوزه  در  مرکزی  بانک  اقدامات  دیگر  از 

نام برد.

معاون بانک مرکزی :

نظام اعتبارسنجی در سال ۱۴۰۳ اجرایی می شود
رئیس پلیس امنیت اقتصادی :

شرکت های بزرگ فروش موبایل به پلیس امنیت 
اقتصادی احضار شدند

تلفن همراه  فروش  بزرگ  فراجا گفت: همه شرکت های  اقتصادی  امنیت  پلیس  رئیس   
برای احراز هویت و نوع و شیوه فعالیت خود به پلیس احضار شدند و این شیوه برای دیگر 

شرکت ها نیز در حال انجام است.
به گزارش ایرنا، سردار حسین رحیمی در پاسخ به خبرنگار ایرنا درباره بازدارندگی از وقوع 
تخلف در فروش تلفن همراه و نظارت مستمر بر بازار این کالا، اظهار داشت: پلیس امنیت 
اقتصادی سه ماه پیش از متواری شدن مالک کوروش کمپانی، هشدار داده بود ولی به 
دلیل اینکه تا آن زمان فرد یادشده اقدام مجرمانه ای انجام نداده بود، مجوزی به پلیس 

برای برخورد داده نشد.
این  گفت:  همراه  تلفن  فروش  شرکت های  باقی  درباره  اقتصادی  امنیت  پلیس  رئیس 
دریافت  مردم  از  که  منابعی  و  فعالیت  نوع  درباره  تا  شدند  احضار  و  فراخوانده  شرکت ها 
کردند، شفاف سازی کنند. سردار رحیمی به موضوع جلوگیری از زیان مالی خریداران تاکید 
کرد و افزود: از این پس از شرکت های بزرگی که در این زمینه و به شیوه فروش مدت دار 

عمل می کنند ضمانت دریافت خواهد شد.
وی اضافه کرد: یکی از این شرکت ها که در شمال کشور مستقر است نیز به پلیس امنیت 

اقتصادی احضار و ضمانت های لازم از او دریافت شد.
رئیس پلیس امنیت اقتصادی فراجا در پاسخ به ممنوعیت خروج مالکان چنین شرکت هایی 
نیز گفت: تا زمانی که جرمی از سوی این افراد محرز نشود نمی توان از حقوق شهروندی 
و تجاری آنان جلوگیری کرد اما پلیس تدابیری اندیشیده که نظارت ها کامل و جامع باشد.

رییس کل سازمان امور مالیاتی کشور  :

پذیرش ضمانت بانکی به جای مالیات و عوارض 
ارزش افزوده

طلا و سکه پارسال چقدر گران شد؟

عوارض  و  مالیات  دریافت  بخشنامه ای،  صدور  با  کشور  مالیاتی  امور  سازمان  رییس کل 
امور  کل  ادارات  به  اجرا  جهت  را  خزانه  اسناد  یا  بانکی  قالب ضمانت  در  افزوده  ارزش 

مالیاتی سراسر کشور ابلاغ کرد.
محمدهادی  سید  ابلاغ  براساس  مالیاتی،  امور  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
سبحانیان رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور، مبالغ مربوط به مالیات و عوارض ارزش 
افزوده به صورت ضمانت بانکی یا اسناد خزانه تا سررسید تعیین شده )پایان سال مالی( 

دریافت خواهد شد.
اقتصادی و  امور  به وزارت  قانونی،  این بخشنامه آمده است:به موجب مصوبه مراجع  در 
دارایی )سازمان امور مالیاتی کشور و گمرک( اجازه داده شده است تا به استناد بند )ت( ماده 
)۳۸( قانون رفع موانع تولید و ماده )۶( قانون امور گمرکی، جهت جبران کمبود نقدینگی 
واحدهای تولیدی و واردکنندگان کالاهای اساسی، دارو، تجهیزات پزشکی، مواد اولیه و 
ماشین آلات و تجهیزات خط تولید، همانند نحوه دریافت حقوق ورودی، اخذ مبالغ مالیات 
و عوارض ارزش افزوده را به صورت ضمانت بانکی یا اسناد خزانه تا سررسید تعیین شده 
)پایان سال مالی( دریافت نماید. اعتبار این مصوبه تا پایان مهرماه سال ۱۴۰۳ خواهد بود.

بررسی قیمت طلا و سکه در سال پیش نشان می دهد که افزایش قیمت ها زیر ۳۰ درصد بوده 
است؛ به عنوان نمونه قیمت طلای ۱۸ عیار ۲۶.۷ درصد، سکه طرح جدید ۲۷ درصد و نیم سکه ۲۵ 

درصد افزایش قیمت داشته است.
نادر بذرافشان رئیس اتحادیه سازندگان و فروشندگان طلا و جواهر تهران در گفت و گو با خبرنگار 
مهر در مورد وضعیت بازار طلا و سکه در سال ۱۴۰۲، اظهار کرد: از ابتدا تا پایان سال ۱۴۰۲ در کل 
شاهد ۹ درصد افزایش نرخ انس جهانی یعنی حدود ۱۸۷ دلار بودیم. آخرین قیمت انس در سال 

گذشته ۲ هزار و ۱۶۲ دلار بوده است.
وی افزود: همچنین در طول سال گذشته هر گرم طلای ۱۸ عیار، ۲۶.۷ درصد افزایش قیمت یافت 
که ۷۲۴ هزار تومان بود؛ قیمت طلا در پایان سال گذشته روی رقم ۳ میلیون و ۲۵۴ هزار تومان 
ماند.بذرافشان تصریح کرد: قیمت سکه طرح جدید در طول سال گذشته، ۲۷ درصد افزایش یافت 
که معادل ۷ میلیون و ۷۰ هزار تومان بود. آخرین قیمت سکه طرح جدید در سال ۱۴۰۲ معادل ۳۸ 
میلیون و ۷۵۰ هزار تومان بود.رئیس اتحادیه سازندگان و فروشندگان طلا و جواهر تهران ادامه داد: 
قیمت سکه طرح قدیم از ابتدا تا انتهای سال گذشته ۲۸.۵ درصد افزایش یافت که معادل ۸ میلیون 
تومان بود و آخرین قیمت این سکه روی رقم ۳۶ میلیون تومان ماند.وی اضافه کرد: قیمت نیم سکه 
در طول سال گذشته ۲۵ درصد معادل ۴ میلیون و ۶۵۰ هزار تومان افزایش یافت و آخرین قیمت 
آن ۲۳ میلیون و ۱۵۰ هزار تومان بود.بذرافشان تصریح کرد: قیمت ربع سکه هم از ابتدا تا انتهای 
سال گذشته ۲۶ درصد معادل ۳ میلیون تومان افزایش و در پایان سال به ۱۴ میلیون و ۵۰۰ هزار 
تومان رسید.بذرافشان اظهار کرد: حباب سکه نیز نسبت به طول سال گذشته، ۱۰.۸ درصد معادل 
۶۸۰ هزار تومان افزایش داشته که آخرین حباب ثبت شده در بازار ۶ میلیون و ۹۵۰ هزار تومان بود.
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ورزش  شماره ۷۱۴۶۱
دوشنبه
۲0 فروردین ۱۴0۳ 

ایرانی  یک  که  بوده ام  این  موافق  همیشه  گفت:  ایران  فوتبال  پیشکسوت 
نتایج  مورد  در  اما  باشد  داشته  دست  در  را  کشورم  ملی  تیم  هدایت  سکان 
که  دارد  وجود  نظرهایی  اختلاف  شد  مطرح  آن  از  بعد  که  صحبت هایی  و 
این  در  بهتری  نتایج  می توانست  ملی  تیم  دارم  اعتقاد  چراکه  است  طبیعی 

مدت می گرفت.
محسن بیاتی نیا در گفت وگو با ایرنا، به بررسی عملکرد فوتبال ایران و تیم 
ملی در سالی که گذشت پرداخت و اظهار داشت: اگر بخواهیم به صورت کلی 
فوتبال ایران را بررسی کنیم باید گفت فوتبال ما رو به رشد نیست و نیازمند 

تغییراتی وسیع در سطحی کلان است.
وی ادامه داد: برای آنکه فوتبال ایران رشد کند و در مسیر توسعه گام بردارد 
باید به مسائلی از جمله سرمایه گذاری، لیگ پویا، جوانگرایی و نکاتی از این 
دست توجه داشت تا در نهایت در رویدادهای آسیایی و جهانی به موفقیت 
این  نتایج، گواه آن است.  این روند طی نمی شود و  اما در فوتبال ما  برسید 
باید  که  دیگری  مهم  موضوع  کرد:  خاطرنشان  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
مورد تاکید قرار داد به بحث مدیریت در سطح کلان باز می گردد که متاسفانه 
در فوتبال ما این نکته دیده نمی شود. در مدیریت باید دید اولویت ها چیست 
و بر اساس چه راهبرد و مسیر می توان به آن دست یافت. در فوتبال ما باید 
بر اساس داشته هایی که دارد پیش رفت و طبیعی است که نمی توانیم مانند 
خود  الگوی  را  آنها  و  کنیم  برنامه ریزی  یافته  توسعه  و  پیشرفته  کشورهای 

قرار دهیم.

بیاتی نیا تصریح کرد: متاسفانه این روند در فوتبال باشگاهی هم دیده می شود، 
وقتی فوتبال حرفه ای نباشد خروجی خاصی هم ندارد چراکه اساس و پایه های 
ایران  فوتبال  در  هم  مدیریت  نمی کنیم.  رعایت  و  نداریم  را  شدن  حرفه ای 
مدیریت در فوتبال ایران ضعیف و ناکارآمد است و این را از وضعیت باشگاه ها 
و لیگ به اصطلاح حرفه ای فوتبال می توان دید. چرا باید باشگاه های لیگ 
ایران یادآور  حرفه ای ما به همه بدهکار باشند؟مربی اسبق تیم ملی فوتبال 
شد: برای کارهای بزرگ نیاز به تغییرات بزرگ است و تا این ضعف در فوتبال 

ما اصلاح نشود نباید و نمی توان انتظار معجزه داشت.
 در مدیریت یک اصطلاح است که می گوید وقتی مهم هستید که مفید باشید، 
باید تغییراتی را  وقتی مفید نیستید یعنی مهم هم نخواهید بود. مدیر خوب 
ایجاد کند که مجموعه را به سمت موفقیت راهنمایی کند اما آنچه در فوتبال 
ایران دیده می شود به ضعیف و ناکارآمدی مدیریت باز می گردد و تا این موارد 

درست نشود،  فوتبال ایران در مسیر درست گام برنخواهد داشت.
وی تصریح کرد: در سالی که گذشت نکته یا اتفاقی که بخواهیم در مورد آن 
به صورت خاص صحبت کنیم، نیست. در بحث آکادمی های فوتبال،  در حوزه 
درآمدزایی،  در بخش زیرساخت ها و در موارد دیگری که به فوتبال حرفه ای 
مرتبط باشد هیچ اتفاق خاصی رخ نداد و فقظ شاهد جابجایی مدیران از یک 

سمت به سمتی دیگر بودیم. 
باید پرسید چرا و چگونه افرادی که در ورزش دانش و تخصص و تحصیلات 
آکادمیک در این حوزه را ندارند سر از فوتبال درمی آورند و برای آن تصمیم 

می گیرند؟ مگر می شود بدون شناخت و لمس ماهیت فوتبال در خصوص آن 
برای همین است که سال ها  این موارد رعایت نمی شود و  اظهار نظر کرد؟  

فوتبال ما چهره ای گریان و نالان دارد.
راس  در  ایران  مربی  یک  حضور  خصوص  در  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
ایرانی  یک  که  بوده ام  این  موافق  همیشه  کرد:  تاکید  ملی  تیم  فنی  کادر 
سکان هدایت تیم ملی کشورم را در دست داشته باشد اما در مورد نتایج و 
صحبت هایی که بعد از آن مطرح شد اختلاف نظرهایی وجود دارد که طبیعی 

است چراکه اعتقاد دارم فوتبال ما باید نتایج بهتری در این مدت می گرفت.
گرفت،  درس  آن  از  باید  که  داشت  درس هایی  جام  این  داد:  ادامه  وی 
کره جنوبی با آن همه هزینه و امکاناتی که در اختیار یورگن کلینزمن آلمانی 
به  و  نمی رسد  نتیجه  به  او  با  دید  اما وقتی  به مسابقات گذاشت  پا  داد  قرار 
اصطلاح مزیتی به فوتبال کره اضافه نمی کند بدون تعارف او را کنار گذاشت. 
همین کار را قطر با کی روش کرد و نتیجه اش را هم گرفت اما آیا در فوتبال 
ما این شجاعت وجود دارد؟ آیا مدیران ما این قدرت را دارند چنین برخوردهای 

سریع و قاطعانه ای را از خود نشان بدهند؟
بیاتی نیا گفت:  فراموش نکنیم پشت هر موفقیت، واژه ای به نام شجاعت است. 
در کنار آن باید برنامه ریزی، صبوری و خرد جمعی هم باشد اما کدام یک از 
این موارد در فوتبال ما وجود دارد؟  دست آورد فوتبال ما در سالی که گذشت 
نگاه  ما  باشگاهی  فوتبال  به  دنبال می کنیم، کجاست؟   بود و هدفی که  چه 

کنید، درآمدزایی وجود ندارد و تیم ها بدهکار هستند.

پیشکسوت فوتبال ایران :

شرایط حرفه ای شدن در فوتبال را نداریم

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

شماره  و   ۱۴۰۲/۱۱/۱۵ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۹۷۴ شماره  آرای  برابر 
 ۱۴۰۲/۱۱/۱۵ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۱۹۷۶ شماره  و   ۱۴۰۲/۱۱/۱۵ ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۹۷۵مورخ 
۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۹۷۸ مورخ  و شماره    ۱۴۰۲/۱۱/۱۵ ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۹۷۷ مورخ  و شماره 
۱۴۰۲/۱۱/۱۵ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج ـ ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان خانم خدیجه 
آقای  و  مشاع  نیم  و  دانگ  یک  به  نسبت   ۴۷۶ شناسنامه  شماره  به  محمود  فرزند  حامدیزدان  سلطان 
مسعود میرزائی فرزند مظفر به شماره شناسنامه ۱۳۸ نسبت به یک دانگ و نیم مشاع و ورثه اقای الیاس 
منصوری عبارتند از خانم ویکتوریا نادری فرزند حسین به شماره شناسنامه ۶۴۵ همسر نسبت به بهای 
ثمنیه هفتاد و پنج صدم دانگ مشاع و خانم آرزو منصوری فرزند الیاس به شماره شناسنامه ۹۵۷ نسبت به 
بیست و پنج صدم دانگ مشاع به استثنای بهای ثمنیه از هفتاد و پنج صدم دانگ مشاع از شش دانگ و آقای 
آرش منصوری فرزند الیاس به شماره شناسنامه ۱۴۵ نسبت به پنجاه صدم دانگ مشاع به استثنای بهای 
ثمنیه از هفتاد و پنج صدم دانگ مشاع و آقای رضا حسینی طالقانی فرزند قربانعلی به شماره شناسنامه ۲ 
نسبت به یک دانگ و نیم دانگ مشاع و خانم ویکتوریا نادری فرزند حسین به شماره شناسنامه ۶۴۵ نسبت 
به هفتادو پنج صدم دانگ مشاع ، به صورت شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۸۸/۲۷ 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۸۵۳ فرعی از ۱۵۴ اصلی واقع در حسن آباد خریداری از مالکین 
رسمی خانم خدیجه سلطان حامدیزدان و آقای یوسف غفوری و خانم مهوش فقیه زاده عربشاهی و آقای 
مرتضی محمدی طبق قولنامه و وکالتی و سند رسمی شماره ۱۸۰۵۴ مورخ ۷۵/۱/۳۰ دفترخانه ۳۳ کرج 
) توضیحا خانم خدیجه سلطان حامدیزدان مالک مشاعی میباشد ( که مالکیت نامبردگان در صفحات ۱۲۴ 
و ۱۲۶ و ۱۲۸ و ۱۳۰ دفتر ۱۴۱۵ محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. م/الف : ۷۳۰/ف
 تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۱/۲۰
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۲/۴

مسلم مرزآرا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  /دوم  اول  ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۶۶۶۲هیات  شماره  رای  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فردیس تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم سارا جعفری فرزند محمد حسن بشماره 
شناسنامه ۰۰۱۰۷۹۹۶۶۴ صادره  ازتهران در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت ۱۴۰متر مربع از پلاک ۳۶۹ فرعی از ۱۶۳ اصلی واقع در فردیس خریداری از مالک 
رسمی خانم فاطمه سعیدی اردکانی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.۲۴۳۰
 تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۰۱/۲۰ 
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۰۵

مهتاب هاشمی-  رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان فردیس 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  /دوم  اول  ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۵۳۳۳هیات  شماره  رای  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بشماره  خلیل   فرزند  محمدی  مهدی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  فردیس 
به مساحت  احداثی  بنای  با  ازتهران در ششدانگ یک قطعه زمین  شناسنامه ۲۸۰۲ صادره  
۱۸۶متر مربع از پلاک ۳۲۰۰ فرعی از ۱۶۳ اصلی واقع در فردیس خریداری از مالکین  رسمی 
آقایان پرویز صائمی و سید مهدی رضایی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 
خواهد شد.۲۴۳۳   صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت 

تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۰۱/۲۰ 
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۰۵

مهتاب هاشمی-  رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان فردیس 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول   هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۶۶۶۹ شماره  رای  برابر 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای غلامحسین شجاعی واژنانی فرزند علی اصغر  بشماره شناسنامه ۱۳  صادره  
ازشهرضا در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۳۵۴.۵۵ متر مربع از پلاک ۴۶۶۸ 
فرعی از ۱۶۳ اصلی واقع در فردیس شهرک منظریه خیابان اعتمادی شرقی جنب مدرسه دخترانه 
ندای حقیقت خریداری از مالک  رسمی خانم افسانه ثابتی  محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  میتوانند  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.۲۴۳۴
 تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۰۱/۲۰ 
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۰۵

مهتاب هاشمی-  رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان فردیس 

سرمربی تیم ملی وزنه برداری :

شانس جوادی برای گرفتن مدال در 
المپیک زیاد است

رییس فدراسیون بوکس :

بوکس البرز باید جایگاه 
از دست رفته را بازیابد

کارشناس فوتسال :

قهرمانی آسیا را پس می گیریم

سرمربی تیم ملی وزنه برداری ابراز امیدواری کرد میرمصطفی جوادی در رقابت های المپیک به مدال 
دست پیدا کند و روی سکو برود.

به گزارش خبرگزاری مهر، نواب نصیر شلال، سرمربی تیم ملی وزنه برداری پس از پایان رقابت های دسته 
۸۹ کیلوگر با تبریک کسب اولین سهمیه وزنه برداری ایران در المپیک پاریس گفت: با توجه به اینکه بعد 
از این مسابقات و از شروع دور جدید اردوها تا المپیک حدود صد روز فاصله داریم برنامه ریزی ما برای 
مصطفی این بود که چون نزدیک ۶ ماه از صحنه مسابقات دور بود بیاید و صحنه مسابقات را ببینید و دو 
حرکت را روی تخته بزند که همین اتفاق هم افتاد. ما برنامه اصلی مان برای المپیک است و اینجا وقتش 
نبود که بخواهیم مصطفی را در اوج آمادگی قرار دهیم. البته ما در اوزان مختلف شرایط متفاوتی داریم.

سرمربی تیم ملی وزنه برداری در ادامه افزود: در دسته ۱۰۲ کیلوگرم شرایط رضا دهدار به گونه ای است که 
باید در پوکت وزنه های خوبی بزند و افزایش رکورد داشته باشد تا بتواند سهمیه خود را قطعی کند اما در 
دسته ۸۹ خیالمان از ابتدا راحت بود و فقط می خواستیم مصطفی در صحنه رقابت دو حرکت صحیح داشته 
باشد. در مورد حرکت دوضرب مصطفی باید بگویم از نظر من این حرکت صددرصد صحیح بود، چون او پا 
را کاملا جمع کرد و فیکس کرد اما داوران خیلی تعلل داشتند در اعلام پایین، با این حال چیزی که برای 
ما اهمیت داشت این بود که مصطفی جوادی تا قبل از المپیک، یک صحنه جهانی را ببینید تا در ادامه با 
پیگیری برنامه ها بتوانیم در المپیک عملکرد خوبی داشته باشیم و او بتواند افتخاری که در مسابقات جهانی 
ریاض کسب کرد در المپیک پاریس هم تکرار کند. نصیرشلال در پاسخ به سوالی پیرامون شانس مدال 
مصطفی جوادی در المپیک پاریس گفت: ببینید در دسته ۸۹ کیلوگرم ۵-۶ وزنه بردار مدعی تقریبا در یک 
سطح رقابت می کنند که البته در میان آنها کارلوس ناسار بلغاری شرایط ویژه تری دارد. اما بین ونزوئلا، 
کلمبیا، ایتالیا، چین و مصطفی جوادی ما فاصله زیاد نیست و ما شاهد یک رقابت پیچیده خواهیم بود و هر 
کسی با بدن آماده تری در المپیک حاضر باشد شانس بیشتری برای کسب مدال خواهد داشت. البته من 
شانس مصطفی را زیاد می دانم چون او به لحاظ ذهنی، به لحاظ استعدادی و به لحاظ بدنی یک وزنه بردار 
استثنا است. او در تمرینات هم بسیار خوش فکر و مطیع رفتار می کند و با این ویژگی ها هیچ چیز برای 
مصطفی دور از دسترس نیست و فکر می کنم اگر اتفاق بدی رخ ندهد او قطعا یکی از مدعیان خواهد بود.

رییس فدراسیون بوکس با بیان اینکه البرز قهرمانان بنامی در بوکس داشته است، گفت: بوکس البرز باید 
جایگاه از دست رفته را بازیابد.

 سید روح اله حسینی، رییس فدراسیون بوکس، در مجمع انتخاباتی هیات استان البرز، ضمن تبریک به 
جهت برگزاری مجمع و انتخاب رئیس جدید هیات، گفت: این که پس از حدود یک سال و اندی وضعیت 
هیات بوکس استان البرز با تلاش های صورت گرفته از سوی اداره کل مشخص شد، جای تقدیر و تشکر 
دارد.وی افزود: حقیقتا البرز جایگاه بالایی در ورزش کشور دارد و شرایط کنونی هیات بوکس زیبنده این 
استان قهرمان پرور نیست.رییس فدراسیون بوکس با بیان اینکه بزرگترین مشکل هیئت البرز عدم اتحاد 
و همدلی است، گفت: هر کسی که دلسوز و به دنبال موفقیت و پیشرفت بوکس استان البرز است باید در 
مسیر همدلی، کنار گذاشتن اختلافات و اتحاد حرکت کند.وی با اشاره به اینکه بوکس البرز باید جایگاه 
از دست رفته را بازیابد، تصریح کرد: استان البرز در گذشته قهرمانان بنامی در بوکس داشته و با توجه به 
پتانسیل موجود هنوز نیز می تواند قهرمانان جهانی و المپیکی به بوکس کشور معرفی کند.حسینی عنوان 
کرد: با برنامه ریزی و اقدامات صورت گرفته در فدراسیون بسیار امیدواریم که در المپیک بعدی، بوکس 
ایران صاحب مدال شود.وی تصریح کرد: فدراسیون در کنار اداره کل ورزش و جوانان هر کمکی که بتواند 

برای ارتقا و رفع مشکلات بوکس استان انجام خواهد داد.

یک کارشناس فوتسال معتقد است که تیم ملی ایران برای کسب عنوان قهرمانی در جام ملت 
های آسیا باید با ژاپن رقابت کند اما در نهایت مشکلی برای ایستادن بر سکوی قهرمانی این 

رقابت ها نخواهد داشت.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی فوتسال ایران با هدایت وحید شمسایی پس از کسب عنوان 
نایب قهرمانی در تورنمنت چهارجانبه ویتنام، خود را برای جام ملت های ۲۰۲۴ آسیا که به میزبانی 

تایلند برگزار خواهد شد آماده می کند.
علی رعدی سرمربی و کارشناس فوتسال در گفت و گو با خبرنگار مهر، بررسی شرایط تیم ملی 
پرداخت و نسبت به زمان کم این تیم برای آماده سازی در مسابقات انتقاد کرد و گفت: یک تیم 
زمانی می تواند نتیجه مطلوب خود را کسب کند که شرایط مسابقه را بتواند در تمرینات پیاده 
سازی کند و فرصت کافی برای این کار را داشته باشد و همچنین مسابقات تدارکاتی با کیفیتی 
را برگزار کند. اما زمانی که تیم در مدت کوتاهی جمع می شود و در یک تورنمنت شرکت می کند 
هر اتفاقی که بیفتد روی برنامه و حساب نیست. چرا که ترکیب و برنامه تیم در زمین، باید در 

تمرین مشخص شود. 
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دوشنبه ۲0 فروردین ۱۴0۳ - سال هشتم - شماره ۱۴۶۱

حمله  در  صهیونیست ها  اقدام  به  واکنش  در  مجلس  رییس 
صهیونیستی  رژیم  ایران،  ملت  گفت:  ایران،  کنسولگری  به 
این مجازات درس آموز و سخت  را مجازات خواهد کرد که 

خواهد بود.
جلسه  اولین  دستور  از  پیش  نطق  در  قالیباف  محمدباقر   
علنی مجلس شورای اسلامی در سال جدید، ضمن تبریک 
فرارسیدن سال نو به مردم، اظهار کرد: تلاش اصلی مسؤولان 
در سال جاری هم در حوزه تقنین و هم در حوزه اجرا متمرکز 
مردم  مشارکت  با  تولید  جهش  یعنی  سال  شعار  تحقق  بر 
تصدی  از  کردن  عبور  به  منوط  مردم  مشارکت  بود.  خواهد 
گری، انحصار، خود محوری در عرصه های اقتصادی و رفع 

موانع مشارکت مردم است.
وی در ادامه به اشاره به حمله تروریستی و متجاوزانه رژیم 
ایران در دمشق، گفت: شهادت  به کنسولگری  صهیونیستی 
سرداران سربلند و شجاع اسلام و یاران مخلص ایشان شهید 
دیگر  و  رحیمی  حاج  و  زاهدی  محمدرضا  پاسدار  سرلشکر 
اسلامی  ایران  مؤمن  و  شریف  ملت  به  را  شهیدان  دوستان 
آنان و تمام سبزپوشان مجاهد سپاه  ارزشمند  و خانواده های 

پاسداران تبریک و تسلیت می گویم.
قرار  با هدف  بیان کرد: دشمن غاصب صهیونیستی  قالیباف 
جهانیان  به  دیگر  بار  در سوریه  کنسولگری کشورمان  دادن 
ثابت کرد که در جنایتگری هیچ حد و مرزی نمی شناسد و 
آنقدر در جهان بی آبرو و منفور است که آشکارا تمام قوانین 

بین المللی را زیر پا می گذارد.
رییس مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: رژیم صهیونیستی 
هر چه بیشتر جنایت می کند، برخلاف خواست خود ضعیف تر 

تر  انگیزه  با  و  مصمم تر  را  خود  علیه  مقاومت  و  می شود 
با  صهیونیست ها  گیری  معرکه  و  قلدری  دوران  می سازد. 
پشتوانه آمریکا در این منطقه به پایان رسیده و این اقدامات 
آنان نشان می دهد که بوی زوال و نابودی بعد از عملیات ۷ 

اکتبر به مشام آنها رسیده است.
رژیم  جنایت،  این  پی  در  ایران  ملت  کرد:  تاکید  قالیباف 
صهیونیستی را مجازات خواهد کرد که این مجازات درس آموز 
و سخت خواهد بود و زوال رژیم صهیونیستی را سرعت می 
به  اشاره  با  ادامه  در  اسلامی  شورای  مجلس  بخشد.رییس 
برگزاری مراسم روز جهانی قدس، گفت: حضور باشکوه مردم 
تمامی  دلگرمی  مایه  قدس  روز  راهپیمایی  در  ایران  شریف 

باورمندان به آرمان فلسطین و عدالت جویان در سراسر جهان 
همواره  ایران  ملت  پشتوانه  به  ایران  اسلامی  بود.جمهوری 
پشتیبان مظلومان جهان و در رأس آنان ملت مقاوم فلسطین 
قدس  آزادی  آرمان  مسلمانان،  تمامی  کنار  در  و  بود  خواهد 

شریف را به فضل خدا محقق خواهد ساخت.
وی با اشاره به حادثه تروریستی حمله به مقرهای نظامی و 
انتظامی در چابهار و راسک، اظهار کرد: جنایت مزدوران در 
به  و  چابهار  و  راسک  انتظامی  مقرهای  به  تروریستی  حمله 
شهادت رساندن تعدادی از مدافعان امنیت را به شدت محکوم 
و ملت شریف  این حادثه  به خانواده های شهدای  و  می کنم 

ایران تبریک و تسلیت عرض می کنم.

رییس مجلس شورای اسلامی :

رژیم صهیونیستی در جنایتگری
 مرزی نمی شناسد

رئیس پلیس راهور فراجا:

مبالغ جرائم رانندگی ۵ برابر خواهد شد
رئیس پلیس راهور فراجا گفت: بنابر اعلام و ابلاغ صورت گرفته، تخلفات جرائم رانندگی با در نظر 

گرفتن ماده ۲۸ قانون رسیدگی به تخلفات پلیس افزایشی ۴ تا ۵ برابری خواهند داشت.
سردار سید تیمور حسینی در خصوص خبر منتشر شده با این عنوان که مبالغ جرائم رانندگی ۵۰۰ 
برابر خواهند شد، گفت: این خبر کاملا اشتباه است و خبرگزاری منتشر کننده این اخبار بدون اطلاع 

دقیق از مبالغ افزایش جرائم رانندگی اقدام به انتشار آن کرده است.
وی در ادامه با توجه به اخبار صحیح منتشر شده در خصوص افزایش مبالغ جریمه در ایام نوروز 
قانون   ۲۸ ماده  گرفتن  نظر  در  با  رانندگی  جرائم  تخلفات  دولت  هیات  ابلاغ  و  اعلام  بنابر  افزود: 
رسیدگی به تخلفات پلیس افزایشی ۴ تا ۵ برابری خواهند داشت و تنها تخلفی که ۷ برابری داشته، 

رانندگی در مواقعی است که فرد مشروبات الکلی یا مواد مخدر مصرف کرده باشد.
سردار حسینی در انتها ضمن گلایه از بی دقتی و اقدام غیرحرفه ای این رسانه گفت: بنابر اهمیت و 
حساسیت اینگونه اخبار، موضوع طرح شکایت از طریق مراجع قضایی بدلیل تشویش اذهان عمومی 

اقدام خواهد شد.

معاون توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد خبر داد:

ثبت نام ۱۳۴ هزار حامی جدید در طرح
 اکرام ایتام و محسنین

رییس سازمان نوسازی مدارس :

تامین مدرسه مناسب دانش آموزان استثنایی 
تکلیف سند تحول است

معاون توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد امام خمینی )ره( از ثبت نام ۱۳۴ هزار حامی جدید 
در طرح اکرام ایتام و محسنین خبر داد.

حبیب اله آسوده افزود: از ابتدای ماه مبارک رمضان ۱۳۴ هزار نفر حامی جدید در طرح اکرام ایتام 
و محسنین ثبت نام کرده اند.

وی ادامه داد: این رقم رشد حدود ۳۲ درصدی ثبت نام حامیان در طرح اکرام ایتام و محسنین را 
نشان می دهد.

ekram.emdad. وی با بیان اینکه مردم نیکوکار برای پیوستن به طرح اکرام می توانند به سایت
ir مراجعه کنند، خاطر نشان کرد: متقاضیان همچنین می توانند برای عضویت در طرح اکرام ایتام 
و محسنین عدد » ۱ :«را به سرشماره ۳۰۰۰۳۳۳۳ ارسال کنند. به گزارش ایرنا پیش از این معاون 
توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد از آغاز پویش به عشق علی)ع( همزمان با شب های قدر 

در سراسر کشور خبر داد ه بود.
این پویش به عشق علی)ع( با هدف جذب حامیان طرح اکرام ایتام و محسنین همزمان با شب های 
قدر و ایام عزاداری امیرالمونین)ع( در سراسر کشور برگزار شد و شهروندان و مردم نیکوکار می توانند 
با پیوستن به طرح اکرام ایتام و محسنین یک یا چند فرزند یتیم را به عنوان فرزند معنوی، تحت 

حمایت قرار دهند.

تا  می دانیم  وظیفه  خود  بر  تحول  سند  تکلیف  اساس  بر  گفت:  مدارس  نوسازی  سازمان  رییس 
آموزشی  فضای  استثنایی  آموزان  دانش  خصوص  به  سازان،  آینده  و  کودکان  تمامی  با  متناسب 

مناسب فراهم کنیم.
 حمیدرضا خان محمدی معاون وزیر آموزش و پرورش و رئیس این سازمان با حضور در ضیافت افطار 
دانش آموزان مجتمع آموزشی استثنایی شهید اتقایی در جنوب تهران اظهار داشت: استعدادهایی که 
در یکایک این دانش آموزان نهفته و امروز از بالقوه به بالفعل در مدرسه به نمایش درآمده است همه 

از لطف و محبت خداوند متعال و اهمیت مدرسه در تربیت دانش آموز است.
وی افزود: شاید یک ویژگی یا یک بعد از ابعاد ظاهری در این عزیزان به ظاهر دچار نقص باشد 
ولی خداوند استعداد و انرژی و آگاهی دیگری در سایر ابعاد به این عزیزان هدیه کرده که بسیار 

ارزشمند است.
رئیس سازمان نوسازی مدارس کشور اذعان داشت: وفق تکلیف سند تحول بر خود وظیفه می دانیم 
سایر  همچون  استثنایی  آموزان  دانش  به خصوص  سازان،  آینده  و  کودکان  تمامی  با  متناسب  تا 
فراگیران تعلیم و تربیت وقت و انرژی مضاعف گذاشته و شرایط و فضای آموزشی و پرورشی مناسب 

و استاندارد را برای این دسته از فراگیران فراهم نمائیم.
اولین زیرساخت و بن مایه ی  اینکه مدرسه  بیان  با  معاون وزیر آموزش و پرورش دولت سیزدهم 
تربیت است، ابراز داشت: در امر مدرسه سازی طی این سال ها خیرین گرانقدر سنگ تمام گذاشتند 

و همواره یار و یاور و در کنار خانواده بزرگ نوسازی مدارس کشور بوده اند.
خان محمدی خاطر نشان کرد: از همه مردم به ویژه خیرین نیک اندیش انتظار می رود در سالی که 
از سوی رهبر معظم انقلاب )مدظله العالی( مزین به نام جهش تولید با مشارکت مردم نام گذاری 
شده است؛ جهش بزرگی را در عرصه ساخت و تجهیز فضاهای آموزشی و پرورشی به ویژه در ساخت 

مجتمع های آموزشی برای دانش آموزان دارای نیازهای ویژه شاهد باشیم.
گفتنی است این ضیافت با میزبانی و اجرای دانش آموزان استثنایی مجتمع آموزشی شهید اتقایی 
کیانشهر برگزار شد و دانش آموزان قبل از مراسم افطار در گروه های مختلف به اجرای شاهنامه 
با  که  پرداختند   … و  دعا  قرائت  خوانی،  دکلمه  ناشنوایان،  و  نابینایان  سرود  گروه  نقالی،  و  خوانی 

استقبال حاضرین همراه بود.

مشاور عالی فرمانده قرارگاه مرکزی مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای مسلح:

اعمال یک ماه کاهش خدمت سربازان 
ماهر در سال جاری

معاون بهداشت وزارت بهداشت:

۶۰ میلیون ایرانی تا اردیبهشت ماه 
»مراقب سلامت« خواهند داشت

مشاور عالی فرمانده قرارگاه مرکزی مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای مسلح از اعمال 
یک ماه کاهش خدمت سربازان ماهر در سال جاری خبر داد.

وظیفه  کارکنان  آموزی  مهارت  مرکزی  قرارگاه  فرمانده  عالی  مشاور  کمالی  موسی  سردار 
نیروهای مسلح در گفت وگو با خبرنگار مهر در خصوص مهارت آموزی سربازان گفت: مهارت 
آموزی در کشور مظلوم واقع شده و مدرک گرایی جای مهارت آموزی را گرفته و خانواده ها و 
جوانان به دنبال مدرک گرایی هستند تا مهارت آموزی؛ بر همین اساس قرارگاه مرکزی مهارت 
آموزی برای مقابله با بیکاری و کمک به اشتغال جوانان در حوزه مهارت آموزی ورود پیدا کرده 
است و از متولیان امر مهارت آموزی؛ وزارت علوم، وزارت بهداشت، دانشگاه آزاد و آموزش و 

پرورش و سازمان فنی حرفه ای برای مهارت آموزی کمک می گیرند.
سردار کمالی گفت: یکی از اهداف ما ترویج و توسعه مهارت آموزی، بالا بردن شأن و منزلت 

مهارت آموزی در کشور است.
گفت:  مسلح  نیروهای  وظیفه  کارکنان  آموزی  مهارت  مرکزی  قرارگاه  فرمانده  عالی  مشاور 
شعاری که مطرح کردیم هر سرباز یک مهارت تخصصی و چند مهارت شغلی عمومی، به دنبال 
این هستیم که بتوانیم در سال جاری این شعار را محقق و مهارت آموزی را تقریباً به صد درصد 
برسانیم، برنامه ریزی شده که در سال جدید صد درصد سربازان که اعزام می شوند ۵ مهارت 
عمومی که شامل مهارت کسب و کار، سواد حقوقی و مالی سواد رسانه ای و اینترنتی، آموزش 
مهارتی، سبک زندگی و امداد و نجات است را به همه سربازان با همه مقاطع تحصیلی ارائه 

کنیم و همچنان آموزش های تخصصی را حداقل به ۲۵۰ هزار سرباز ارائه دهیم.
وی درباره اتفاقات جدید سال آینده در قرارگاه مرکزی مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای 
مسلح گفت: از سال جاری مشوق هایی را که در نظر گرفته ایم اعمال خواهد شد، رونمایی از 
سامانه سرباز ماهر صورت می گیرد تا جوانانی که دارای مدرک هستند بتوانند در این سامانه 
اضافه خدمت،  ماه مرخصی، بخشش  بندی شوند، کسر خدمت، یک  امتیاز  و  نام کنند  ثبت 
و  استان محل خدمت  تعیین  تعیین سازمان محل خدمت،  اعزام،  تعویق  و  اعزام  در  تعجیل 
همچنین نیل به درجه بالاتر از آن درجه ای که طبق قانون تعلق می گیرد؛ مشوق ها هستند و 

همچنین یک ماه کاهش خدمت سربازی، سربازان ماهر از سال جاری اعمال می شود.
وی در پایان گفت: از سال ۹۶ که قرارگاه مرکزی مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای 
مسلح را آغاز کردیم توانستیم به یک میلیون ۴۵۰ هزار نفر سرباز گواهی مهارت آموزی دهیم 
که از حدود ۲ میلیون سرباز که در کلاس و دوره ها شرکت کردند حدود ۷۵۰ هزار نفر آموزش 

تخصصی و بقیه آنها آموزش های عمومی که به نوعی به شغل ارتباط دارد را مهارت دیدند.

اردیبهشت  تا  گفت:  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  بهداشت  معاون   
ایرانی در قالب اجرای طرح سلامت خانواده، »مراقب  ماه سال جاری، ۶۰ میلیون 

سلامت« خواهند داشت.
در  کشور  پزشکی  علوم  های  دانشگاه  روسای  اجلاس  اولین  در  فرشیدی،  حسین 
مورد برنامه های حوزه بهداشت در تحقق شعار سال ۱۴۰۳ مبنی بر »جهش تولید 
با مشارکت مردم«، افزود: »خانواده« در فرهنگ سازی و اجرای برنامه های حوزه 
بهداشت و پیشگیری اهمیت زیادی دارد. »برنامه جوانی جمعیت و سلامت خانواده« 
میسر  مردم  مشارکت  با  که  هستند  بهداشت  حوزه  های  برنامه  مهمترین  جمله  از 

خواهند شد.
وی اظهار داشت: با بهینه سازی برخی امکانات و مراکز می توان از حضور و مشارکت 

مردم در ارائه خدمات درمانی سطح یک بهره برد.
فرشیدی ادامه داد: کرونا نشان داد که هر موقع از مشارکت و حضور مردم استفاده 
شعار  با  بهداشت  حوزه  در  سالجاری  در  امیدوارم  رسید.  خواهیم  هدف  به  کنیم، 
با دستان خودِ مردم« به تحقق شعار سال مبنی بر »جهش  »بهداشت برای مردم 
تولید با مشارکت مردم« کمک کنیم. حیدر محمدی، رییس سازمان غذا و دارو نیز در 
این اجلاس، کوتاه کردن زمان صدور پروانه کالاهای سلامت محور، برون سپاری 
امور غیر حاکمیتی سازمان به مردم )بخش خصوصی(، شفافیت فرآیندهای حوزه غذا 
و دارو، اصلاح باور عمومی درخصوص کیفیت کالاهای سلامت محور تولید داخل 
بنیان( در تولید محصولات سلامتی را  و تسهیل حضور مردم )شرکت های دانش 
با  تولید  راستای جهش  در  در سال جدید  این حوزه  برنامه های  و  اهداف  دیگر  از 

مشارکت مردم، دانست.
وی اظهار داشت: جهش تولید و افزایش تولید محصولات داخلی، افزایش مشارکت 
ارائه  افزایش  و  محور  سلامت  های  فرآورده  تولیدات  در  مردم  و  خصوصی  بخش 
خدمات غیرحاکمیتی توسط مردم، از جمله برنامه های اختصاصی حوزه غذا و دارو 

در تحقق شعار سال است.

طرح فجرانه کالابرگ الکترونیک در ماه های آتی 
ادامه می یابد؟

مشاور معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی درباره تداوم اجرای طرح فجرانه کالابرگ 
الکترونیک در سال جاری توضیح داد.

اجرای طرح  ادامه  برای  برنامه دولت  ایسنا، درخصوص  با  سیدرضا یحیوی در گفت وگو 
کالابرگ الکترونیک، اظهار کرد: در حال حاضر طرح فجرانه کالابرگ الکترونیک در حال 

اجراست که منابع آن برای مدت سه ماه در نظر گرفته شده بود.
وی افزود: در صورت تامین منابع، همین مدل ادامه پیدا خواهد کرد، اما اگر منابع تامین 
نشود چند مدل طراحی و به دولت ارائه خواهد شد و در صورت موافقت با یکی از مدل های 

ارائه شده، اجرا خواهد شد.
از  حمایت  هر صورت  در  اینکه  بیان  با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  معاون  مشاور 
معیشت مردم ادامه دار است اما بستگی به این دارد که در چه قالب و طرحی ادامه یابد، 
تصریح کرد: هم اکنون در حال طراحی مدل ها و برنامه ریزی برای مرحله جدید کالابرگ 

الکترونیک هستیم.


